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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  5ης   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
Ν Ε Ο Υ    Δ Η Μ Ο Τ Ι Κ Ο Υ   Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   

Α Θ Η Ε Ν Ο Υ    2 0 2 4 
 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  ΤΡΙΤΗ  10 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2024, ΩΡΑ 7:00Μ.Μ. ΚΑΙ 8:45Μ.Μ. 
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 6.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 7.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 8.  Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 9.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 10.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 11.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 12.  Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 13.  Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 14.  Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 15.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 16.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 17.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

    
ΤΗΡΗΣΗ 
ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  

1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

Σημείωση: 1. Η συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε στις 10/12/2024 αναφέρεται στα 
θέματα της Ημερήσιας Διάταξης που στάλθηκε στα μέλη ηλεκτρονικά και 
ταχυδρομικά ανάλογα στις 6/12/2024.  

 
 
 
1) Αρ. Θέματος 104/2024. 
 
Θέμα:   Παρουσίαση από τη δικηγόρο κ. Ελένη Τζιωνή εκ μέρους 

του δικηγορικού γραφείου «E. TZIONI & ASSOCIATES 
LLC» για τα θέματα προστασίας δεδομένων προσωπικού 
χαρακτήρα,  τήρησης της εμπιστευτικότητας των 
πληροφοριών και επιμόρφωση των μελών του νέου 
Δημοτικού Συμβουλίου, υπό την ιδιότητά της ως DPO 
(Υπεύθυνης Προστασίας Δεδομένων) στον Δήμο Αθηένου.  

 
Μέσα στην Αίθουσα Συνεδριάσεων εισήλθε η δικηγόρος κ. Ελένη Τζιωνή 
εκ μέρους του δικηγορικού γραφείου “E. TZIONI & ASSOCIATES LLC”. 
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Ο Δήμαρχος καλωσόρισε την κ. Ελένη Τζιωνή εκ μέρους του δικηγορικού 
γραφείου «E. TZIONI & ASSOCIATES LLC» και την ευχαρίστησε για την 
παρουσία της στο Δημοτικό Συμβούλιο με σκοπό την ενημέρωση και την 
επιμόρφωση των μελών του νέου Δημοτικού Συμβουλίου για τα θέματα 
προστασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και τήρησης της 
εμπιστευτικότητας των πληροφοριών, υπό την ιδιότητά της ως DPO 
(Υπεύθυνης Προστασίας Δεδομένων) στον Δήμο Αθηένου.  
 
Η κ. Ελένη Τζιωνή, αφού πήρε τον λόγο, προέβη σε παρουσίαση και 
επεξήγηση της έννοιας των προσωπικών δεδομένων, την ανάγκη 
προστασίας αυτών και τις συνέπειες οι οποίες ενδεχομένως να υπάρχουν 
σε περίπτωση παραβίασης από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 
Περαιτέρω, η  κ. Ελένη Τζιωνή διευκρίνισε ότι σε επικοινωνία που είχε με 
το Γραφείο της Επιτρόπου Προστασίας Δεδομένων έλαβε σχετικές 
επεξηγήσεις σε σχέση με τις πρόνοιες του Άρθρου 65(2) του περί Δήμων 
Νόμου, το οποίο παρατίθεται πιο κάτω για εύκολη αναφορά. 
 

Σύγκληση και λειτουργία συμβουλίου και επιτροπών 
65. 
(2) Οι συνεδρίες του συμβουλίου και των επιτροπών του είναι 
δημόσιες, εκτός εάν αποφασιστεί διαφορετικά, και οι σχετικές 
συζητήσεις στις εν λόγω συνεδρίες δύναται να μαγνητοφωνούνται 
με απόφαση του συμβουλίου ή της οικείας επιτροπής και 
ακολούθως τα εγκεκριμένα πρακτικά των συνεδριών αναρτώνται 
στην επίσημη ιστοσελίδα του συμβουλίου, εκτός των σημείων αυτών 
που παραβιάζουν τις διατάξεις του περί της Προστασίας των 
Φυσικών Προσώπων Έναντι της Επεξεργασίας των Δεδομένων 
Προσωπικού Χαρακτήρα και της Ελεύθερης Κυκλοφορίας των 
Δεδομένων αυτών Νόμου: 
Νοείται ότι, το συμβούλιο και κάθε επιτροπή του δύναται, σε 
εξαιρετικές περιπτώσεις, εάν το θεωρούν αναγκαίο, να συνέρχονται 
σε κεκλεισμένων των θυρών συνεδρία, ύστερα από σχετική 
απόφαση που λαμβάνεται με απλή πλειοψηφία των μελών του 
συμβουλίου που παρευρίσκονται και ψηφίζουν στη συνεδρία, αφού 
προηγηθεί σχετική εισήγηση του δημάρχου, του προέδρου της 
οικείας επιτροπής ή/και μελών του συμβουλίου ή της επιτροπής, 
ανάλογα με την περίπτωση: 
Νοείται περαιτέρω ότι, ως υπεύθυνος για την ανωνυμοποίηση των 
εγγράφων, περιλαμβανομένων των πρακτικών, καθορίζεται από τον 
δήμο ο λειτουργός προσωπικών δεδομένων: 
Νοείται έτι περαιτέρω ότι, ο όρος «ανωνυμοποίηση» έχει την έννοια 
που αποδίδεται στον όρο αυτό στο άρθρο 2 του περί των Ανοικτών 
Δεδομένων, της Περαιτέρω Χρήσης Εγγράφων και Πληροφοριών 
του Δημόσιου Τομέα και Συναφών Θεμάτων Νόμου. 
 

Στη συνέχεια επεξήγησε το Έντυπο Πρότυπο Προστασίας Δεδομένων 
και το Έντυπο Συγκατάθεσης, αναφορικά με την αναγκαία εκ του Νόμου 
επεξεργασία των πρακτικών των συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου και των Δημοτικών Επιτροπών του Δήμου, τα οποία είχαν 
σταλεί ηλεκτρονικά από τον Δήμο στα μέλη πριν τη συνεδρίαση για 
μελέτη και κάλεσε τα μέλη επιτόπου να συμπληρώσουν κατάλληλα και 
να υπογράψουν τα έντυπα.  
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Τα υπογεγραμμένα Έντυπα Συγκατάθεσης και τα Έντυπα Πρότυπα 
Προστασίας Δεδομένων από όλα τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
τους Αντιδημάρχους και τον Δήμαρχο Αθηένου παραδόθηκαν στη 
Δημοτικό Γραμματέα.  
  
Η κ. Ελένη Τζιωνή, αφού ευχαρίστησε όλα τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου, αποχώρησε από την Αίθουσα Συνεδριάσεων. 
 
 
Σημείωση:  Οι εργασίες του Δημοτικού Συμβουλίου συνεχίστηκαν 

μετά την ολοκλήρωση των εργασιών του Συμβουλίου 
Προσφορών. 

 
 
 
2) Αρ. Θέματος 105/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση των πρακτικών. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στα πιο κάτω πρακτικά, τα οποία αποστάληκαν 
ηλεκτρονικά και ταχυδρομικά ανάλογα στα μέλη στις 5/12/2024 και πριν 
τη διεξαγωγή της παρούσας συνεδρίασης για μελέτη και τυχόν 
παρατηρήσεις.  
 
➢ 4η Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 15/10/204 και 

24/10/2024. 
➢ 2η Συνεδρίαση Τεχνικής Επιτροπής που έγινε στις 15/10/2024.  
➢ 3η Συνεδρίαση Συμβουλίου Προσφορών που έγινε στις 15/10/2024. 
➢ Έκτακτη Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 23/10/2024. 

 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  2ΗΣ  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
ΤΗΣ ΤΕΧΝΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥ ΝΕΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΕΝΟΥ ΑΠΟ ΤΟΝ ΙΟΥΛΙΟ 2024 

 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  15 Οκτωβρίου 2024  –  ΩΡΑ: 7:00μ.μ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 6.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 7.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 8.  Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 9.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 10.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 11.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 12.  Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 13.  Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 14.  Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 15.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 16.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
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ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΕΤΑΙ: 

17.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος 
 
Νατάσα Γεωργίου Καρούσιου                    

Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 
 
Δημοτικός Γραμματέας 

Σημειώσεις:  
1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης Ημερήσιας 

Διάταξης.   
2. Τήρηση πρακτικών από κ. Νατάσα Γεωργίου Καρούσιου. 
3. Το θέμα με αρ. 9/2024 συζητήθηκε μετά από συναίνεση των μελών. 

 

 

1) Αρ. θέματος 4/2024: Επικύρωση πρακτικών. 
 

➢ 1η Συνεδρίαση Τεχνικής Επιτροπής 2024 του νέου Δήμου Αθηένου από τον Ιούλιο 2024, 
που έγινε στις 3/09/2024. 
 

Τα πρακτικά επικυρώθηκαν ως γράφηκαν. 
 

2) Αρ. θέματος 5/2024: Απορρέοντα από τα πρακτικά. 
 

Δεν υπήρξαν απορρέοντα από την επικύρωση των πιο πάνω πρακτικών. 
 

3) Αρ. θέματος 2/2024: Αρ. Φακέλου: 09.05.002 
Έκφραση απόψεων του Δήμου Αθηένου προς την Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας 
για κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου ισχύος 1,2MWp, για την 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ από την εταιρεία «Bioland Project 57 Ltd», στο τεμάχιο 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ (αρ. αίτησης ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ). 
 

Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής ότι το θέμα επανέρχεται από 
προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ημερομηνίας 3 Σεπτεμβρίου 2024 για 
επανεξέταση. Διευκρίνισε ότι σύμφωνα με το τοπογραφικό σχέδιο που κοινοποιήθηκε στα μέλη 
με την Ημερήσια Διάταξη, εκτός του ότι τα προτεινόμενα τεμάχια για την πιο πάνω ανάπτυξη 
βρίσκονται  πολύ κοντά στην οικιστική περιοχή, εφάπτονται και με τα τεμάχια τα οποία 
προορίζονται για την κατασκευή του νέου Κοιμητηρίου.   
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:   Η Τεχνική Επιτροπή αποφάσισε όπως ο Δήμος εκφράσει αρνητικές απόψεις, 

για την κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου ισχύος 

1,2MWp, στο τεμάχιο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, λόγω 
εγγύτητας με την οικιστική περιοχή και τον αρνητικό επηρεασμό της 
από αυτό, καθώς και το ότι εφάπτεται του προτεινόμενου νέου 
Κοιμητηρίου. 

 
Αποχή τήρησαν η κ. Γιόλα Πάντζιαρου και ο κ. Πανίκος Κουρσάρης. 
 
Σημείωση: O κ. Πανίκος Κουρσάρης κατέθεσε έγγραφο του Τμήματος Γεωργίας σε 

σχέση με την πολιτική χωροθέτησης φωτοβολταϊκών πάρκων 
«Κατευθυντήριες γραμμές για τη διπλή χρήση γεωργικής γης με 
καλλιέργεια και φωτοβολταϊκά πλαίσια» - Ιούνιος 2024 και ζήτησε όπως το 
θέμα συζητηθεί σε επόμενη συνεδρίαση, για έκδοση απόφασης πολιτικής 
σε σχέση με τον χειρισμό αναπτύξεων ανανεώσιμων πηγών ενέργειας.   

 

4) Αρ. θέματος 6/2024: Αρ. Φακέλου: 09.05.002 
Έκφραση απόψεων του Δήμου Αθηένου προς την Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας 
για κατασκευή και λειτουργία δύο (2) φωτοβολταϊκών πάρκων ισχύος 3,5MWp και 

2,3MWp, για την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στο τεμάχιο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στην περιοχή Πετροφανιού (για BP-S 113-3 Ltd και BP-S 113-2 

Ltd αντίστοιχα) (αρ. αίτησης ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ). 
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Από τη συζήτηση και τη λήψη απόφασης για το θέμα αυτό, αυτοεξαιρέθηκε ο κ. 
Πανίκος Κουρσάρης, λόγω συγγένειάς του με την αιτήτρια.  
 

Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής ότι στα πλαίσια της διαδικασίας για 
την υποβολή αίτησης προς την Πολεοδομική Αρχή για την εξασφάλιση πολεοδομικής άδειας, 
ζητήθηκαν από την Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας οι απόψεις του Δήμου Αθηένου.  
 
Συγκεκριμένα, η αίτηση αφορά την κατασκευή και λειτουργία δύο (2) φωτοβολταϊκών πάρκων 

ισχύος 3,5MWp και 2,3MWp, για την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στο τεμάχιο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στην περιοχή Πετροφανιού. Περισσότερες λεπτομέρειες αναφέρονται στην 
έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας, η οποία κοινοποιήθηκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:   Η Τεχνική Επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα όπως ο Δήμος εκφράσει θετικές 

απόψεις προς την Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας για την κατασκευή και 
λειτουργία δύο (2) φωτοβολταϊκών πάρκων ισχύος 3,5MWp και 2,3MWp, 

για την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στο τεμάχιο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στην περιοχή Πετροφανιού. 
 
Σημείωση: Ο κ. Λευτέρης Κόλοκος ανέφερε ότι το θέμα της αύξησης φωτοβολταϊκών πάρκων 
στην περιοχή και ειδικότερα η χωροθέτησή τους σε περιοχές κυνηγίου απασχολεί τον 
Κυνηγετικό Σύλλογο Αθηένου, ο οποίος και θα καταθέσει έγγραφο με απόψεις επί του θέματος. 

 

5) Αρ. θέματος 7/2024: Αρ. Φακέλου: 07.05.001 
Έκφραση απόψεων του Δήμου Αθηένου προς το Τμήμα Κτηματολογίου και 
Χωρομετρίας για αίτηση του Υπουργείου Δικαιοσύνης και Δημόσιας Τάξης για 
Αρχηγό Αστυνομίας, για εκχώρηση ολόκληρου του κρατικού τεμαχίου 1075, 
Φ./Σχ.: 31/4202V01.  

 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής για τις λεπτομέρειες της αίτησης.  
Συγκεκριμένα το Τμήμα Κτηματολογίου και Χωρομετρίας ζητά τις απόψεις του Δήμου Αθηένου 
για την αίτηση του Υπουργείου Δικαιοσύνης και Δημόσιας Τάξης για Αρχηγό Αστυνομίας, για 
εκχώρηση ολόκληρου του κρατικού τεμαχίου 1075, Φ./Σχ.: 31/4202V01, στο Υπουργείο 
Δικαιοσύνης και Δημοσίας Τάξεως. Στο εν λόγω  τεμάχιο βρίσκεται ο υφιστάμενος Αστυνομικός 
Σταθμός. Περισσότερες λεπτομέρειες αναφέρονται στην έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας, η 
οποία κοινοποιήθηκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:   Η Τεχνική Επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα, όπως ο Δήμος εκφράσει θετικές 

απόψεις προς το Τμήμα Κτηματολογίου και Χωρομετρίας για την αίτηση 
του Υπουργείου Δικαιοσύνης και Δημόσιας Τάξης για Αρχηγό 
Αστυνομίας, για εκχώρηση ολόκληρου του κρατικού τεμαχίου 1075, 
Φ./Σχ.: 31/4202V01. 

 
6) Αρ. θέματος 8/2024: Ενημέρωση και συζήτηση επί της επιστολής του 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για τις πλημμύρες σε τμήμα της οδού 1ης  Απριλίου. 
 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής ότι λόγω της απουσίας του Δημοτικού 
Μηχανικού στο εξωτερικό δεν έχει ετοιμαστεί η σχετική υπηρεσιακή έκθεση. 
 
Τα μέλη συναίνεσαν όπως το θέμα συζητηθεί λόγω της σοβαρότητας που παρουσιάζει. 
 

Η επιστολή των ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ημερομηνίας 27/8/2024, επισυνάπτεται και αποτελεί αναπόσπαστο μέρος των 
πρακτικών. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι όταν υποβλήθηκε αίτηση έκδοσης άδειας οικοδομής για την κατοικία 

του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, εκ παραδρομής της Τεχνικής Υπηρεσίας δεν εξετάστηκαν τα υψόμετρα, η 
άδεια εγκρίθηκε και εκδόθηκε με τα υψόμετρα που έβαλε ο αρχιτέκτονας του αιτητή. Ο 
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υπεύθυνος τοπογράφος του αρχιτέκτονα ήταν ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ο οποίος και παραδέχτηκε το 
λάθος των υψομέτρων, αλλά δυστυχώς η κατοικία κατασκευάστηκε χαμηλά με αποτέλεσμα να 
υπάρχουν τα προβλήματα τα οποία αναφέρονται στην επιστολή. Το προηγούμενο Δημοτικό 
Συμβούλιο, για να λύσει το πρόβλημα, αποφάσισε την κατασκευή οχετών επί της οδού 1ης 
Απριλίου, μπροστά από τις δύο άλλες υφιστάμενες κατοικίες που βρίσκονται εντός του ιδίου 
τεμαχίου, αλλά και δυτικά - ανατολικά  της αναφερόμενης κατοικίας. 
Ο Δήμαρχος επεσήμανε ότι δυστυχώς πλέον τα θέματα της αδειοδότησης τα έχει αναλάβει ο 
ΕΟΑΛ.  
 
 Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου ανέφερε ότι μελέτησε τα σχέδια της υπό συζήτηση περίπτωσης, 
πήγε επί τόπου και όντως διαπίστωσε τη σοβαρότητα των προβλημάτων τα οποία θα πρέπει 
να λυθούν στη ρίζα τους. Επεσήμανε ότι ως Δήμος, που αδειοδοτήσαμε την κατοικία και 
εγκρίναμε τα λανθασμένα υψόμετρα, φέρουμε ευθύνη και θα πρέπει να αναλάβουμε τις όποιες 
εργασίες απαιτούνται για τη διόρθωση των προβλημάτων. Τα υψόμετρα του διαχωρισμού δεν 
έχουν εγκριθεί, παρόλο που εκδόθηκε η Άδεια Διαχωρισμού. Εισηγήθηκε όπως ξυστεί ο 
δρόμος, τοποθετηθούν τα σωστά υψόμετρα και να κατασκευαστεί άσφαλτος (ο δρόμος δεν 
είναι ασφαλτοστρωμένος).  
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι παρ’ όλον που τεχνικά θεωρεί λάθος την εισήγηση, δεν διαφωνεί, 
νοουμένου ότι θα εγκριθούν τα υψομετρικά σχέδια από τον ΕΟΑ Λάρνακας. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Η Επιτροπή ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος αναλάβει όλες τις δαπάνες 

που θα απαιτηθούν για την επίλυση των προβλημάτων που υπάρχουν 
στην υπό εξέταση περίπτωση νοουμένου  ότι τα υψομετρικά σχέδια θα 
εγκριθούν από τον ΕΟΑΛ και συγκεκριμένα αναλάβει όπως ξυστεί ο 
δρόμος, τοποθετηθούν σωστά τα υψόμετρα και προωθηθούν εργασίες 
ασφαλτόστρωσης. Επίσης, η Επιτροπή  αποφάσισε  όπως ο Δήμος 
αναλάβει όλες τις δαπάνες που θα απαιτηθούν για να καθαριστεί ο βάλτος 
που έχει δημιουργηθεί εξαιτίας των προβλημάτων που αναλύθηκαν.  Οι 
εργασίες ασφαλτόστρωσης θα προωθηθούν, αν υπάρχουν πιστώσεις το 
2025 από την Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας. 

 
7) Αρ. θέματος 9/2024: Αρ. Φακέλου: 02.11.011 

Έκφραση απόψεων του Δήμου Αθηένου προς Πολεοδομική Αρχή για εξασφάλιση 
Πολεοδομικής Άδειας για κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου 
ισχύος 4,6MWp για Ιερά Μονή Μαχαιρά για την εταιρεία «IVSMM ENERGY 
LIMITED» στο τεμάχιο 587 και 271, Φ./Σχ.: 31/45 και 31/62 (αρ. αίτησης 
ΛΑΡ/45/2024).  

 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής ότι στα πλαίσια της διαδικασίας για 
την υποβολή αίτησης προς την Πολεοδομική Αρχή για την εξασφάλιση πολεοδομικής άδειας, 
ζητήθηκαν οι απόψεις του Δήμου Αθηένου.  
 
Συγκεκριμένα, η αίτηση αφορά την κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου ισχύος 
4,6MWp για Ιερά Μονή Μαχαιρά για την εταιρεία «IVSMM ENERGY LIMITED» στο τεμάχιο 587 
και 271, Φ./Σχ.: 31/45 και 31/62 (αρ. αίτησης ΛΑΡ/45/2024). Περισσότερες λεπτομέρειες 
αναφέρονται στην έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας, η οποία κοινοποιήθηκε στα μέλη με την 
Ημερήσια Διάταξη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:   Η Τεχνική Επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα όπως, ο Δήμος εκφράσει θετικές 

απόψεις προς την Πολεοδομική Αρχή για εξασφάλιση Πολεοδομικής 
Άδειας για κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου ισχύος 
4,6MWp για Ιερά Μονή Μαχαιρά για την εταιρεία «IVSMM ENERGY 
LIMITED» στο τεμάχιο 587 και 271, Φ./Σχ.: 31/45 και 31/62 (αρ. αίτησης 
ΛΑΡ/45/2024).  

 
8)  Αρ. θέματος 10/2024: Διάφορα. 
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Αρ. θέματος 10.1/2024:  Επιστολή από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ημερομηνίας 30/09/2024. 
 
Ο Δήμαρχος αυτοεξαιρέθηκε από τη συζήτηση και τη λήψη απόφασης, λόγω συγγένειας με ένα 
από τα  ενδιαφερόμενα μέρη. 
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου ανέγνωσε την αναφερόμενη επιστολή, αντίγραφο της οποίας 
επισυνάπτεται. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση Α:   Η Επιτροπή εξουσιοδότησε τον κ. Σταύρο Χατζηχριστόφη όπως 

επικοινωνήσει με την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και συζητήσει το όλο θέμα, με 
εισήγηση, αν δε δημιουργεί  πρόβλημα στη διακίνηση, να κλαδευτεί το 
δέντρο, τόσο όσο να μην εμποδίζεται η ελεύθερη χρήση του 
πεζοδρομίου.  Αν δεν είναι δυνατόν να αφαιρεθεί και να μεταφυτευθεί.  

 
Απόφαση Β:  Η Επιτροπή ομόφωνα αποφάσισε όπως, αφού ετοιμαστεί από την Τεχνική 

Υπηρεσία εκτίμηση κόστους, ο Δήμος να προβεί σε σμίκρυνση  του 
πεζοδρομίου στην υπό εξέταση περιοχή, αφού για το λάθος δεν 
ευθύνονται οι ιδιοκτήτες των οικοδομών αλλά τα κτηματολογικά 
προβλήματα στην περιοχή. 

 
 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  3ης  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
Ν Ε Ο Υ     Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   Π Ρ Ο Σ Φ Ο Ρ Ω Ν     
Α Θ Η Ε Ν Ο Υ   Α Π Ο   Τ Ο Ν    Ι Ο Υ Λ Ι Ο  2 0 2 4 

 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ: 15 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2024 – ΩΡΑ: 8:00μ.μ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 5.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 6.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 7.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 8.  Κοραή Στέλιος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 9.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 10.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 11.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 12.  Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 13.  Παπουή Γιάννης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 14.  Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 15.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 16.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 17.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
    

ΤΗΡΗΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

Σημείωση: 1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης Ημερήσιας Διάταξης.  

 

1) Αρ. Θέματος 16/2024. 
 
Θέμα:  Λήψη απόφασης για προκήρυξη του Διαγωνισμού για «Αναβάθμιση 

αναψυκτηρίου και μετατροπή του σε καφετέρια, που βρίσκεται στον χώρο 
του Κωνσταντίνειου Πάρκου στον Δήμο Αθηένου – Φάση Γ’».  
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Το θέμα επανέρχεται από την προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου στις 
3/9/2024 (συνέχεια 18/9/2024) με αρ. θέματος 41/2024. 
 
Ο Δήμαρχος υπενθύμισε τα μέλη για την απόφαση που έλαβε το Δημοτικό Συμβούλιο  για την 
άμεση προώθηση του θέματος για ετοιμασία από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου, όρων 
διαγωνισμού για την Γ’ Φάση του έργου αναβάθμισης του αναψυκτηρίου στο Δημοτικό Πάρκο. 
 
Τα έγγραφα διαγωνισμού έχουν ετοιμαστεί από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου με αρ. 
διαγωνισμού 23/2024. Η εκτιμημένη αξία Σύμβασης είναι εκατόν πενήντα χιλιάδες (€150.000) 
ευρώ, μη συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α. και με διάρκεια εκτέλεσης του έργου τέσσερις (4) 
μήνες. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την άμεση προκήρυξη του διαγωνισμού με αρ. 
23/2024 για το έργο «Αναβάθμιση του αναψυκτηρίου στο Δημοτικό 
Πάρκο Αθηένου – Γ’ Φάση», με ανοικτή διαδικασία υποβολής 
προσφορών μέσω του ηλεκτρονικού συστήματος e-procurement και με 
τελευταία ημερομηνία υποβολής προσφορών την Παρασκευή 6/12/2024 
και ώρα 12:00 το μεσημέρι. Ο διαγωνισμός θα απευθύνεται σε 
εργολάβους οικοδομών που κατέχουν άδεια τουλάχιστον  στην 
κατηγορία έργων «Οικοδομικό» Δ’ Τάξης. 

 

2) Αρ. Θέματος 17/2024. 
 
Θέμα:  Λήψη απόφασης για την κατακύρωση της προσφοράς για «Προμήθεια Καυσίμων 

στον Δήμο Αθηένου».  
 
Από τη διαδικασία συζήτησης και λήψης απόφασης για το πιο πάνω θέμα, αυτοεξαιρέθηκε το 
μέλος κ. Λευτέρης Κόλοκος λόγω β’ βαθμού συγγένειας με προσφοροδότη. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη ότι το θέμα είχε τεθεί σε 
προηγούμενη συνεδρίαση του Συμβουλίου Προσφορών ημερομηνίας 3/9/2024 με αρ. θέματος 
10/2024. 
 
Το Συμβούλιο Προσφορών είχε λάβει απόφαση για  κατακύρωση της προσφοράς στην Εταιρεία 
«ΚΥΡΙΑΚΟΣ Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ», νοουμένου ότι γίνει διαπραγμάτευση των προσφερόμενων 
τιμών έκπτωσης, για τον λόγο ότι οι τιμές είναι χαμηλότερες κατά 25%, από τις εκτιμώμενες 
τιμές έκπτωσης του Διαγωνισμού και άρα υψηλότερες. 
 
Η διαπραγμάτευση δεν έφερε κατάληξη, αφού η Εταιρεία δεν αποδέχθηκε αύξηση της 
έκπτωσης και έτσι τιμές χαμηλότερες. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη το ότι είναι αδύνατο 

και ασύμφορο ο Δήμος να προμηθεύεται καύσιμα από πρατήριο εκτός 
της περιοχής Αθηένου, υπό τις περιστάσεις, ομόφωνα αποδέχθηκε τις 
προσφερόμενες τιμές καυσίμων και ως εκ τούτου την ανάθεση το 
διαγωνισμού αρ. 9/2024, στην Εταιρεία «ΚΥΡΙΑΚΟΣ Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ» 
για τα ποσά έκπτωσης όπως παρουσιάζονται στον πιο κάτω πίνακα:  
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Είδος Πετρελαιοειδών  
Βενζίνη Αμόλυβδη 95 οκτανίων  
Βενζίνη Αμόλυβδη 98 οκτανίων  
Πετρέλαιο αυτοκίνησης Diesel  
 
 

Ποσό Έκπτωσης από μέση τιμή της 
Υπηρεσίας Προστασίας Καταναλωτή του 
Υπουργείου Ενέργειας, Εμπορίου και 
Βιομηχανίας, χωρίς Φ.Π.Α 
€0,015/ ανά λίτρο 
€0,015/ ανά λίτρο 
€0,015 / ανά λίτρο  
 

 
Διευκρινίστηκε δε, ότι ο  Δήμος θα προμηθεύεται το πετρέλαιο θέρμανσης μέσω της Συμφωνίας 
Πλαίσιο, αφού πρακτικά αυτό μπορεί να ρυθμιστεί. 
 

3) Αρ. Θέματος 18/2024. 
 
Θέμα:  Λήψη απόφασης για προκήρυξη του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών 

για «Διανομή φυλλαδίων και εκδόσεων της εφημερίδας «Η Αθηένου» του 
Δήμου Αθηένου (Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου και Δημοτικό Διαμέρισμα 
Αβδελλερού)».  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι η προηγούμενη 

σύμβαση είχε ανατεθεί στον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για διάρκεια ενός (1) χρόνου, με δικαίωμα 
ανανέωσης για ακόμη ένα (1) χρόνο, με ημερομηνία λήξης 31/12/2024 για τα εξής ποσά:  
(α) Διανομή εφημερίδας,  €110 ανά έκδοση,  
(β) Διανομή 1 φυλλαδίου,  €55,  
(γ) Διανομή 2 φυλλαδίων μαζί, €30,  
(δ) Διανομή 3 φυλλαδίων μαζί, €30.  
 
Το δικαίωμα ανανέωσης για ακόμη ένα έτος έχει δοθεί. 
 
Τα νέα έγγραφα διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του διαγωνισμού με αρ. 26/2024 
σε σχέση με τη «Διανομή φυλλαδίων και εκδόσεων της εφημερίδας «Η 
Αθηένου» του Δήμου Αθηένου», με συνοπτική διαδικασία προσφορών 
και τελευταία ημερομηνία υποβολής προσφορών τη Δευτέρα 18/11/2024 
και ώρα 12:00 το μεσημέρι. Οι όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από 
την Υπηρεσία του Δήμου. Η προκήρυξη του διαγωνισμού θα δοθεί από 
πόρτα σε πόρτα μέσα στην Αθηένου και το Αβδελλερό και θα αναρτηθεί 
στην ιστοσελίδα και στο Facebook του Δήμου.  

 
 
 

4) Αρ. Θέματος 19/2024. 
 
Θέμα :  Λήψη απόφασης για προκήρυξη του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών 

για «Συντήρηση των μίνι γηπέδων αθλοπαιδιών του Δήμου Αθηένου και την 
άδεια χρήσης –  εκμετάλλευσης της καντίνας αυτών».  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι η προηγούμενη 

σύμβαση είχε ανατεθεί στον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για διάρκεια ενός (1) χρόνου, με δικαίωμα 
ανανέωσης για ακόμη ένα (1) χρόνο, με ημερομηνία λήξης 30/11/2024, για το ποσό των €125 
μηνιαίως. 
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Το δικαίωμα ανανέωσης για ακόμη ένα έτος έχει δοθεί. 
 
Τα νέα έγγραφα διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του διαγωνισμού με αρ. 26/2024 
σε σχέση με την «Παροχή υπηρεσιών για τη συντήρηση των μίνι 
γηπέδων αθλοπαιδιών του Δήμου Αθηένου και την άδεια χρήσης και 
εκμετάλλευσης της καντίνας αυτών», με συνοπτική διαδικασία 
προσφορών και τελευταία ημερομηνία υποβολής προσφορών τη 
Δευτέρα 18/11/2024 και ώρα 12:00 το μεσημέρι. Οι όροι διαγωνισμού θα 
ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του Δήμου. Η προκήρυξη του 
διαγωνισμού θα δοθεί από πόρτα σε πόρτα μέσα στην Αθηένου και το 
Αβδελλερό και θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα και στο Facebook του 
Δήμου.  

 

5) Αρ. Θέματος 20/2024. 
 
Θέμα: Λήψη απόφασης για προκήρυξη του διαγωνισμού για «Ενοικίαση γεωργικών 

τεμαχίων στην περιοχή Καλαπόδα, ιδιοκτησίας του Δήμου Αθηένου, για 
γεωργική καλλιέργεια».  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι η προηγούμενη 

σύμβαση είχε ανατεθεί στον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για διάρκεια ενός (1) χρόνου, με δικαίωμα 
ανανέωσης για ακόμη ένα (1) χρόνο, με ημερομηνία λήξης 30/11/2024, για το ποσό των 
€800,00 ετησίως.  
 
Το δικαίωμα ανανέωσης για ακόμη ένα έτος έχει δοθεί. 
 

Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε όπως δοθεί παράταση 6 μηνών στην ενοικίαση με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
και να καταβάλει στον Δήμο όλο το ποσό,   ώστε η νέα προσφορά να μην συμπίπτει με την 
περίοδο σποράς και να δημιουργούνται προβλήματα. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την παράταση της Συμφωνίας με αρ. 28/2022, 

μεταξύ του Δήμου Αθηένου και του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ σε σχέση με την 
«Ενοικίαση γεωργικών τεμαχίων στην περιοχή Καλαπόδα, ιδιοκτησίας 
του Δήμου Αθηένου, για γεωργική καλλιέργεια», για την περίοδο μέχρι 
30/6/2024 και για το ποσό των €800, εξαιτίας του γεγονότος ότι ήδη 
ξεκίνησε η νέα καλλιεργητική περίοδος και δεν μπορεί η προσφορά να 
λήγει στις 30/11/2024, ημερομηνία που στην ουσία είναι στο μέσον της 
καλλιεργητικής περιόδου. 

 
Σημείωση: Το Συμβούλιο Προσφορών ζήτησε όπως για το επόμενο έτος η 

περίοδος ισχύς της Σύμβασης να καθοριστεί από 1/7/2025 – 30/6/2026 
και έγκαιρα να τροχιοδρομηθεί η προκήρυξη της προσφοράς. 

 

6) Αρ. Θέματος 21/2024. 
 
Θέμα: Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση του διαγωνισμού για 

«Κατασκευή τοίχου περίφραξης σε χώρο πρασίνου πλησίον του γηπέδου 
«Ορφέα», στην Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 12/2024. 
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Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι ο Δήμος Αθηένου 
ετοίμασε τα έγγραφα προσφοράς, στα οποία περιλήφθηκαν προδιαγραφές και σχετικό σχέδιο 
με βασικές κατασκευαστικές λεπτομέρειες και απευθύνθηκε στους ακόλουθους εργολάβους 
που δραστηριοποιούνται στην Αθηένου και στη γύρω περιοχή: 
 

1. Εταιρεία «Kitsos General Construction Ltd», Αθηένου. 
2. Εταιρεία «Λούκας Κίτας Λτδ» , Αθηένου. 

3. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Αθηένου. 
4. Εταιρεία «Στέλιος Κούννας Λτδ», Αραδίππου. 

5. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Αραδίππου. 

6. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Λύμπια. 
 
Όλοι οι πιο πάνω έχουν παραλάβει τα έγγραφα είτε ηλεκτρονικά είτε δια χειρός. 
Η προκήρυξη της προσφοράς κρίθηκε αναγκαία, ενόψει της προώθησης κατασκευής πίστας 
roller skating, έργο για το οποίο έχει καταβληθεί χρηματοδότηση ύψους €5,000 μέσω της 
Ένωσης Δήμων από την Αρχή Αντιμετώπισης Εξαρτήσεων Κύπρου και συγκεκριμένα το 
Πρόγραμμα ΑΝΤΕΞΑΡΤΗΣΗ. Πρόσθετο ποσό επίσης €5,000 καταβλήθηκε από το ίδιο 
πρόγραμμα και χρησιμοποιείται για τη διαμόρφωση Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής. 
Στις 6/9/2024 πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα της μοναδικής υποβληθείσας προσφοράς στο 
Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας «Λούκας Κίτας Λτδ» και ακολούθησε η αξιολόγησή της από 
την Επιτροπή Αξιολόγησης.  
 
Μετά από έλεγχο της μοναδικής υποβληθείσας προσφοράς, δε  διαπιστώθηκε καμία απόκλιση 
από τα αναγκαία έγγραφα που ζητήθηκαν, έτσι η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε και 
προχώρησε με τον έλεγχο και την αξιολόγηση της μοναδικής οικονομικής προσφοράς. 
Η προσφερόμενη τιμή παρουσιάζεται πιο κάτω: 

 

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ  ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. (€) 

1/1 ΛΟΥΚΑΣ ΚΙΤΑΣ ΛΤΔ 6.800,00  

 
Η  εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκε με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 9/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω και 

την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της σύμβασης στην 
Εταιρεία «ΛΟΥΚΑΣ ΚΙΤΑΣ ΛΤΔ», για το συνολικό ποσό των €6.800, μη 
συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α, το οποίο είναι κατά 11,76% υψηλότερο 
από το εκτιμώμενο κόστος του διαγωνισμού και κρίνεται ότι βρίσκεται 
σε ικανοποιητικά επίπεδα. 

 
 

7) Αρ. Θέματος 22/2024. 
 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για τον διαγωνισμό για «Κατασκευή 

περίφραξης στο καταφύγιο σκύλων, στην Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 
14/2024.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι ο Δήμος Αθηένου 
ετοίμασε τα έγγραφα προσφοράς, στα οποία περιλήφθησαν προδιαγραφές και σχετικό σχέδιο 
με βασικές κατασκευαστικές λεπτομέρειες. Ο Δήμος απευθύνθηκε στους ακόλουθους 
εργολάβους που δραστηριοποιούνται στην Αθηένου και στη γύρω περιοχή: 

 
1. Εταιρεία «Kitsos General Construction Ltd», Αθηένου. 
2. Εταιρεία «Λούκας Κίτας Λτδ» , Αθηένου. 
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3. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Αθηένου. 
4. Εταιρεία «Στέλιος Κούννας Λτδ», Αραδίππου. 

5. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Αραδίππου. 

6. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Λύμπια. 
 
Όλοι οι πιο πάνω έχουν παραλάβει τα έγγραφα είτε ηλεκτρονικά είτε δια χειρός.    
 

Στις 6/9/2024 πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα της μοναδικής υποβληθείσας προσφοράς στο 
Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας «Λούκας Κίτας Λτδ» και ακολούθησε η αξιολόγησή της από 
την Επιτροπή Αξιολόγησης.  
 
Μετά από έλεγχο της μοναδικής υποβληθείσας προσφοράς, δε  διαπιστώθηκε καμία απόκλιση 
από τα αναγκαία έγγραφα που ζητήθηκαν, έτσι η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε και 
προχώρησε με τον έλεγχο και την αξιολόγηση της μοναδικής οικονομικής προσφοράς. 
 
Η προσφερόμενη τιμή παρουσιάζεται πιο κάτω: 

 

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ  ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. (€) 

1/1 ΛΟΥΚΑΣ ΚΙΤΑΣ ΛΤΔ 6.000,00  

 
Η  εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκε με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 9/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω και 

την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε την ακύρωση και επαναπροκήρυξη 
του διαγωνισμού, για τον λόγο ότι το ποσό της προσφοράς ανέρχεται 
σε €6.000,00, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ και είναι κατά 33,33% 
υψηλότερο από το εκτιμώμενο κόστος του διαγωνισμού και βρίσκεται 
σε ψηλά επίπεδα. Επισημάνθηκε ότι το υψηλό κόστος οφείλεται κατά 
κύριο λόγο στο γεγονός ότι ζητήθηκε στους όρους του διαγωνισμού 
όπως η περίφραξη  γίνει με μεταλλικό πλέγμα επενδυμένο με PVC. Το 
Συμβούλιο Προσφορών ομόφωνα συμφώνησε ότι αυτό δεν είναι 
αναγκαίο και έτσι, κατά την επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού, οι 
προδιαγραφές θα διαφοροποιηθούν έτσι ώστε η περίφραξη να γίνει με 
μεταλλικό πλέγμα πάχους 3μ.μ. γαλβανιζέ. 

 
Σημείωση: Το κόστος κατασκευής της περίφραξης θα καλυφθεί από συλλογή χρημάτων που 

διενεργούν οι εθελοντές του καταφυγίου και από άλλες εισφορές.  
 
 

8) Αρ. Θέματος 23/2024. 
 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση του διαγωνισμού για παροχή 

υπηρεσιών για «Ασφάλιση Μηχανοκίνητων Οχημάτων του Δήμου 
Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 15/2024.  

 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι στις 27/9/2024  πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα των δύο 
υποβληθείσων προσφορών στο Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας «PROGRESSIVE 
INSURANCE LTD» και της Εταιρείας «TRUST INTERNATIONAL INSURANCE COMPANY 
LTD»  και ακολούθησε η αξιολόγησή τους από την Επιτροπή Αξιολόγησης. 
 
Μετά από έλεγχο των δύο υποβληθείσων προσφορών, δε  διαπιστώθηκε καμία απόκλιση από 
τα αναγκαία έγγραφα που ζητήθηκαν, έτσι η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε και 
προχώρησε με τον έλεγχο και την αξιολόγηση των οικονομικών προσφορών.  
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Οι προσφερόμενες τιμές παρουσιάζονται πιο κάτω:  
 

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ 
 

ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. (€) 
ΓΙΑ ΚΑΘΕ ΕΤΟΣ 

1/2 PROGRESSIVE INSURANCE LTD 4.268,70 

2/2 TRUST INTERNATIONAL INSURANCE 
COMPANY LTD 

2.979,00 

 
Η  εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκε με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 9/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω και 

την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην 
Εταιρεία «TRUST INTERNATIONAL INSURANCE COMPANY LTD», 
έναντι του ποσού των €2.979,00, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, τον 
χρόνο, το οποίο είναι χαμηλότερο κατά 0,7% από το εκτιμώμενο κόστος 
και κρίνεται ότι βρίσκεται σε κανονικά επίπεδα.  

 

9) Αρ. Θέματος 24/2024. 
 
Θέμα: Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση του διαγωνισμού για παροχή 

υπηρεσιών για «Καθαρισμό οικοπέδων / χωραφιών / τεμαχίων γης», αρ. 
διαγωνισμού 16/2024.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι στις 6/9/2024 
πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα της μοναδικής υποβληθείσας προσφοράς στο Κιβώτιο 

Προσφορών, του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ακολούθησε η αξιολόγησή της από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης. 
 

Ο Δήμος Αθηένου απευθύνθηκε στους ακόλουθους, με τους οποίους ο Δήμος έχει συνεργασία, 

ωστόσο το ενδιαφέρον του υπέβαλε μόνο ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ.  

1. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 

2. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
3. Εταιρεία «Kitsos General Construction Ltd» 

4. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 

5. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
 
Μετά από έλεγχο της μοναδικής υποβληθείσας προσφοράς, δε  διαπιστώθηκε καμία απόκλιση 
από τα αναγκαία έγγραφα που ζητήθηκαν, έτσι η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε και 
προχώρησε με τον έλεγχο και την αξιολόγηση της οικονομικής προσφοράς.  
 
Οι προσφερόμενες τιμές παρουσιάζονται πιο κάτω:  

 
Η Επιτροπή Αξιολόγησης υπογράμμισε ότι οι τιμές της προηγούμενης σύμβασης, οι οποίες 
ήταν για την παρ. 1.1. «Τεμάχιο με χαμηλή βλάστηση» €55,80, για την 1.2 «Τεμάχιο με ψηλή 
βλάστηση» €59,80 και για την 1.3. «Τεμάχιο από σωρό ακαθαρσιών» €28,20, δεν μπορούν να 
συγκριθούν με τις πιο πάνω προσφερόμενες τιμές.  

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ 
 

ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. (€) 

1.1. Τεμάχιο με 
χαμηλή βλάστηση  

1.2. Τεμάχιο με 
ψηλή βλάστηση  

1.3. Τεμάχιο από 
σωρό ακαθαρσιών 

 

1/1 ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ €15,00 €18 €60 
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Μετά από επικοινωνία της Επιτροπής Αξιολόγησης με τον προσφοροδότη ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
διευκρινίστηκε ότι ο λόγος που έχει υποβάλει τόσο χαμηλή τιμή, είναι επειδή ο καθαρισμός των 
οικοπέδων γίνεται με τη χρήση καταστροφέα και όχι με τη χρήση εκσκαφέα και φορτηγού ως 
γινόταν με την προηγούμενη σύμβαση που είχε ο Δήμος Αθηένου και έδωσε ως παράδειγμα 
καθαρισμού τη χρήση καταστροφέα για τον καθαρισμό λωρίδων στη Βιομηχανική Περιοχή 
Αθηένου, που έγινε πρόσφατα. 
 
Η τιμή για τον καθαρισμό τεμαχίου από σωρό από ακαθαρσίες (εργασία 1.3. στους όρους της 
προσφοράς), είναι υψηλότερη από την προηγούμενη τιμή της σύμβασης. Εκτιμάται ότι η ψηλή 

τιμή οφείλεται στο ότι ο προσφοροδότης ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ δεν είναι ιδιοκτήτης εκσκαφέα και 
φορτηγού και θα χρειαστεί να συνεργαστεί με κάποιον για να γίνει η εργασία. 
 
Η Επιτροπή Αξιολόγησης, σύμφωνα και με εμπειρία προηγούμενων χρόνων, θεωρεί ότι οι 
ανάγκες για την εργασία 1.3 «Τεμάχιο από σωρό από ακαθαρσίες» είναι ελάχιστες και δεν θα 
επηρεάσει την αύξηση κόστους της σύμβασης. 
 

Ο προσφοροδότης ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ έχει σημειώσει στην προσφορά του ότι για τις εργασίες της 
παρ. 1.1. «Τεμάχιο με χαμηλή βλάστηση» και της 1.2 «Τεμάχιο με ψηλή βλάστηση», σε 
περίπτωση που υπάρχει κεκλιμένο έδαφος, δηλαδή υπάρχουν λόφοι στο τεμάχιο, η χρέωση 
θα είναι επιπρόσθετα €0,25 / μ. και  €0,30 / μ. αντίστοιχα.   
 
Η εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκε με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 9/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω και 

την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στον 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για τα πιο κάτω ποσά, και έκανε αποδεκτό το γεγονός 
ότι δεν θα μεταφέρεται εκτός του τεμαχίου η βλάστηση που θα 
αποκόπτεται από τη χρήση του καταστροφέα, ως είχε σημειώσει στην 
προσφορά του. Ωστόσο, το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε 
όπως σχετική πρόνοια περιληφθεί στη Συμφωνία που θα υπογραφεί 

μεταξύ του Δήμου και του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για το δικαίωμα 
επανεξέτασης του ζητήματος στην περίπτωση που η χρήση 
καταστροφέα και όχι εκσκαφέα και φορτηγού για την απομάκρυνση των 
ακαθαρσιών, δεν φέρει τα επιθυμητά αποτελέσματα ή δεν ικανοποιεί 
τον Δήμο, με δυνατότητα διακοπής της Συμφωνίας.  

 

  ΤΙΜΗ ΑΝΑ 
ΤΕΜΑΧΙΟ (ΕΚΤΟΣ 

Φ.Π.Α.)  

1.1. Καθαρισμός τεμαχίου με χαμηλή βλάστηση  €15 

1.2. Καθαρισμός τεμαχίου με ψηλή βλάστηση  €18 

1.3. Καθαρισμός τεμαχίου από σωρό ακαθαρσιών  €60 

 
 

10) Αρ. Θέματος 25/2024. 
 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση του διαγωνισμού για παροχή 

υπηρεσιών για «Συντήρηση και αγορά πυροσβεστήρων σε κτίρια του 
Δήμου Αθηένου (Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου και Δημοτικό Διαμέρισμα 
Αβδελλερού)», αρ. διαγωνισμού 17/2024. 

 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι στις 27/9/2024  πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα των τριών 
υποβληθείσων προσφορών στο Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας «GEOMAST ANTIFIRE 
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CO LTD», της Εταιρείας «STOP FIRE G.T LTD» και της Εταιρείας «G.P FIRE SAFETY 
PRIVATE SECURITY SERVICES LTD»  και ακολούθησε η αξιολόγησή τους από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης.  
 
Ο Δήμος Αθηένου απευθύνθηκε μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου στις τρεις Εταιρείες. 
 
Μετά από έλεγχο των τριών υποβληθείσων προσφορών, δε  διαπιστώθηκε καμία απόκλιση 
από τα αναγκαία έγγραφα που ζητήθηκαν, έτσι η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε και 
προχώρησε με τον έλεγχο και την αξιολόγηση των οικονομικών προσφορών.  
 
Οι προσφερόμενες τιμές παρουσιάζονται πιο κάτω:  

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ 
Φ.Π.Α. (€) 

ΩΣ ΑΝΑΦΕΡΕΤΑΙ 
ΣΤΗΝ 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ 
ΠΡΟΣΦΟΡΑ 

ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ 
Φ.Π.Α. (€) 
ΜΕΤΑ ΤΗ 

ΔΙΟΡΘΩΣΗ 

1/3 STOP FIRE G.T LTD  432,00 432,00 

2/3 G.P FIRE SAFETY PRIVATE 
SECURITY SERVICES LTD 

207,00 405,00 

3/3 GEOMAST ANTIFIRE CO LTD 468,00 302,00 

 
Η  εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκε με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 9/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω και 

την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην 
Εταιρεία «GEOMAST ANTIFIRE CO LTD», έναντι του συνολικού ποσού 
των €302,00 ετησίως, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, το οποίο είναι 
χαμηλότερο κατά 13,7% από το εκτιμώμενο κόστος του διαγωνισμού και 
αφορά τα πιο κάτω:  

Α/Α Περιγραφή Εργασιών Ποσότητα 
Μονάδα 

μέτρ. 

Τιμή 
μονάδος 

Ποσό 

(€) (€) 

1 
Πυροσβεστήρες που βρίσκονται σε κτίρια στην 
περιοχή Αθηένου 

        

1.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα, 2kg.  19 Τεμ. 6.00 114.00 

2 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 19 Τεμ. 3.00 57.00 

2.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα, 5kg.  3 Τεμ. 8.00 24.00 

3 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 3 Τεμ. 3.00 9.00 

3.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων ξηράς σκόνης, 6kg. 1 Τεμ. 6.00 6.00 

4 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 1 Τεμ. 3.00 3.00 

4.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων ξηράς σκόνης, 9kg. 2 Τεμ. 8.00 16.00 

5 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 2 Τεμ. 3.00 6.00 

5.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων αφρού, 9lt. 1 Τεμ. 6.00 6.00 

6 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 1 Τεμ. 3.00 3.00 

6.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων νερού, 6lt. 5 Τεμ. 5.00 25.00 

7 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 5 Τεμ. 3.00 15.00 
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Πυροσβεστήρες που βρίσκονται σε κτίρια στην 
περιοχή Αβδελλερού 

        

  Συντήρηση πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα, 2kg.  2 Τεμ. 6.00 12.00 

  Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 2 Τεμ. 3.00 6.00 

      

 ΣΥΝΟΛΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α    302,00 

 
 

11) Αρ. Θέματος 26/2024. 
 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση του διαγωνισμού για παροχή 

υπηρεσιών για «Καθαρισμό δύο (2) παράνομων χώρων απόρριψης 
αποβλήτων στην περιοχή Αθηένου και Αβδελλερού», αρ. διαγωνισμού 
18/2024.  

 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι στις 27/9/2024  πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα των δύο 
υποβληθείσων προσφορών στο Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας «KITSOS GENERAL 
CONSTRUCTION LTD» και της Εταιρείας «P.T.C. LTD» και ακολούθησε η αξιολόγησή τους 
από την Επιτροπή Αξιολόγησης. 
 
Μετά από έλεγχο των δύο υποβληθείσων προσφορών, δε  διαπιστώθηκε καμία απόκλιση από 
τα αναγκαία έγγραφα που ζητήθηκαν, έτσι η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε και 
προχώρησε με τον έλεγχο και την αξιολόγηση των οικονομικών προσφορών.  
 
Οι προσφερόμενες τιμές παρουσιάζονται πιο κάτω:  

 

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. (€) 
 

1/2 KITSOS GENERAL 
CONSTRUCTION LTD  

25.000,00 

2/2 P.T.C. LTD 33.500,00 

 
Σχετικές επεξηγήσεις για τις υποβληθείσες οικονομικές προσφορές και η  εισήγηση της 
Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκαν με την Έκθεση 
Αξιολόγησης ημερομηνίας 9/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε στα μέλη με την 
Ημερήσια Διάταξη για μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω και 

την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση του καθαρισμού δύο 
(2) παράνομων χώρων απόρριψης αποβλήτων στην περιοχή Αθηένου 
και Αβδελλερού, στην Εταιρεία «KITSOS GENERAL CONSTRUCTION 
LTD», για τον λόγο ότι παρουσίασε το χαμηλότερο ποσό προσφοράς, 
για το συνολικό ποσό των 25.000,00 ευρώ, μη συμπεριλαμβανομένου 
Φ.Π.Α, το οποίο είναι το ίδιο με το εκτιμώμενο κόστος του Διαγωνισμού 
και κρίνεται ότι βρίσκεται σε κανονικά επίπεδα. 

 
Σημείωση:  Το έργο θα χρηματοδοτηθεί εξ’ ολοκλήρου από το Τμήμα 

Περιβάλλοντος του Υπουργείου Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Περιβάλλοντος, σύμφωνα με σχετική επιστολή ημερομηνίας 7/8/2024. 

 
 

12) Αρ. Θέματος 27/2024. 
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Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση του διαγωνισμού για παροχή 
υπηρεσιών για «Επανέκδοση του παιδικού βιβλίου «Η Κλωστή της 
Υπομονής», αρ. διαγωνισμού 13/2024.  

 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι στις 27/9/2024  πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα των 
τεσσάρων υποβληθείσων προσφορών στο Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας «RPM 
LITHOGRAPHICA LTD», της Εταιρείας «ΤΥΠΟΓΡΑΦΕΙΑ ΚΩΝΟΣ ΛΤΔ», του «Ιδρύματος 
Αντζουλή» και της Εταιρείας «KAILAS PRINTERS & LITHOGRAPHEΑ LTD» και ακολούθησε 
η αξιολόγησή τους από την Επιτροπή Αξιολόγησης. 
 
Σύμφωνα με τα έγγραφα διαγωνισμού τα οποία ετοιμάστηκαν από την υπηρεσία του Δήμου, η 
επανέκδοση του βιβλίου «Η Κλωστή της Υπομονής» περιλαμβάνει μερική γραφιστική 
διόρθωση, την εκτύπωση και την προώθηση του βιβλίου. 
 
Η Επιτροπή Αξιολόγησης προχώρησε σε έλεγχο των τεσσάρων υποβληθείσων προσφορών, 
οι οποίες καταγράφηκαν και παρουσιάζονται κατωτέρω. 
 

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ ΤΙΜΕΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α € 

  
Επανέκδοση βιβλίου σύμφωνα με τις προδιαγραφές ως 

παρουσιάζονται στα έγγραφα διαγωνισμού για 
1000±30% τεμάχια 

1/4 KAILAS PRINTER & 
LITHOGRAPHEΑ LTD 

7.245,00 

2/4 RPM LITHOGRAPHICA LTD 6.940,00 

3/4 ΙΔΡΥΜΑ ΑΝΤΖΟΥΛΗ 7.300,00 

4/4 ΤΥΠΟΓΡΑΦΕΙΑ ΚΩΝΟΣ 
ΛΤΔ 

7.800,00 

 
Με βάση τα έγγραφα προσφοράς ο κάθε προσφοροδότης θα έπρεπε να υποβάλει το δικό του 
πλάνο προώθησης του βιβλίου, το οποίο θα αξιολογείτο ξεχωριστά και θα τύγχανε της έγκρισης 
του Δήμου. Σύμφωνα με τον πιο πάνω πίνακα, κανένας από τους προσφοροδότες δεν έχει 
υποβάλει ξεχωριστό πλάνο προώθησης του βιβλίου, αν και στο Έντυπο 1, Υποβολή 
Προσφοράς, γίνεται ξεκάθαρη αναφορά.   
 
Η Εταιρεία «KAILAS PRINTERS & LITHOGRAPHEΑ LTD» είναι ο μοναδικός προσφοροδότης 
που έχει σημειώσει ότι στην τιμή δεν συμπεριλαμβάνεται οποιοδήποτε πλάνο προώθησης και 
περιλαμβάνεται μόνο η εκτύπωση και η παράδοση του βιβλίου. 
 
Το «ΙΔΡΥΜΑ ΑΝΤΖΟΥΛΗ» έχει σημειώσει στην προσφορά του τιμή και για εκτύπωση 500 
τεμαχίων, η οποία ανέρχεται σε 4.200 ευρώ.   
 
Η  εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκε με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 11/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε στα μέλη 
με την Ημερήσια Διάταξη για μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω και 

την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την Επιτροπή 
Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε όπως ζητηθεί από όλους τους 
προσφοροδότες η υποβολή του προτεινόμενου πλάνου προώθησης 
του βιβλίου και να επιβεβαιωθεί ότι αυτό περιλαμβάνεται στην ήδη 
υποβληθείσα προσφορά. Σε περίπτωση που προκύπτει αλλαγή στην 
προσφερόμενη τιμή, να ξανα- υποβληθεί το ΕΝΤΥΠΟ 1. Επίσης, το 
Συμβούλιο Προσφορών, λόγω του επείγοντος του θέματος και  υπό την 
αίρεση της ανταπόκρισης των προσφοροδοτών στο πιο πάνω και την 
αξιολόγηση του πλάνου προώθησης του βιβλίου ως κατάλληλο, 
ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος προχωρήσει με την ανάθεση της 
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σύμβασης στην Εταιρεία με το  χαμηλότερο κόστος και αφού κριθεί ότι 
αυτό βρίσκεται σε ικανοποιητικά επίπεδα. 

 

13) Αρ. Θέματος 28/2024. 
 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση του διαγωνισμού για 

προμήθεια αυτόνομων φωτοβολταϊκών  (μπαταρία και λάμπα) για τις 
εισόδους Αβδελλερού και για τον χώρο στάθμευσης του Καλλινίκειου 
Δημοτικού Μεγάρου Αθηένου. 

 
Από τη διαδικασία συζήτησης και λήψης απόφασης για το πιο πάνω θέμα, αυτοεξαιρέθηκε το 
μέλος κ. Κούλλης Αντωνίου λόγω α’ βαθμού συγγένειας με προσφοροδότη.  
 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι στις 10/10/2024 πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα των τριών 
υποβληθείσων προσφορών στο Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας «Λ & Κ ΠΥΡΟΓΙΑΤΗΣ 
ΛΤΔ», της Εταιρείας «FOTOPAIGNIO PLAYGROUNDS & URBAN EQUIPMENT» και της 
Εταιρείας «P. EVANGELOU TRADING LTD» και ακολούθησε η αξιολόγησή τους από την 
Επιτροπή Αξιολόγησης. 
 
Η Επιτροπή Αξιολόγησης προχώρησε σε έλεγχο των τριών υποβληθείσων προσφορών, οι 
οποίες καταγράφηκαν στο Έντυπο Ανοίγματος, αντίγραφο του οποίου αποστάλθηκε στα μέλη 
με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη, ως παρουσιάζονται κατωτέρω: 
 

1.  Λ & Κ ΠΥΡΟΓΙΑΤΗΣ ΛΤΔ 
 

€1.040 (Αυτόνομο φωτοβολταϊκό (μπαταρία και 
λάμπα) 90W – 8 τεμάχια) 

2.  FOTOPAIGNIO PLAYGROUNDS 
& URBAN EQUIPMENT 

€2.280 (Αυτόνομο φωτοβολταϊκό (μπαταρία και 
λάμπα) 30W – 8 τεμάχια) 

3.  P. EVANGELOU TRADING LTD €2.400 (Αυτόνομο φωτοβολταϊκό (μπαταρία και 
λάμπα) 30W – 8 τεμάχια) 

 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω, 

ομόφωνα ειδικά αποφάσισε την προμήθεια 9 τεμαχίων / αυτόνομων 
φωτοβολταϊκών  (μπαταρία και λάμπα), αντί 8, για τις εισόδους 
Αβδελλερού και για τον χώρο στάθμευσης του Καλλινίκειου Δημοτικού 
Μεγάρου Αθηένου, από την Εταιρεία «Λ & Κ ΠΥΡΟΓΙΑΤΗΣ ΛΤΔ», έναντι 
του συνολικού ποσού των €1.170 συν Φ.Π.Α. Το πρόσθετο τεμάχιο 
αυτόνομου φωτοβολταϊκού θα τοποθετηθεί στον χώρο στάθμευσης 
παρά την Εκκλησία της Παναγίας, στο Αβδελλερό. Η τοποθέτηση όλων 
των τεμαχίων θα γίνει από το συνεργείο του Δήμου. 

 
 

14) Αρ. Θέματος 29/2024. 
 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση της  «Κατασκευής 

καγκελόπορτας στο Κωνσταντίνειο Δημοτικό Πάρκο Αθηένου». 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι στη βόρεια πλευρά του 
Κωνσταντίνειου Δημοτικού Πάρκου Αθηένου ένα σημείο της εισόδου παραμένει ανοικτό με 
αποτέλεσμα να εισέρχονται αυτοκίνητα και μοτοποδήλατα και αποτελεί κίνδυνο για μικρά 
παιδιά και άλλους που βρίσκονται στο σημείο. Ο Δήμαρχος πρόσθεσε ότι κρίνεται αναγκαία η 
κατασκευή καγκελόπορτας στο Κωνσταντίνειο Δημοτικό Πάρκο Αθηένου.  
 
Ο Δήμος Αθηένου εξασφάλισε προσφορά από την Εταιρεία «Γ. Νεοκλέους Λτδ» για το 
συνολικό ποσό των €1.250 συν Φ.Π.Α., η οποία κρίνεται λογική.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  

 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της 

προσφοράς για κατασκευή μιας καγκελόπορτας στη βόρεια πλευρά του 
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Κωνσταντίνειου Δημοτικού Πάρκου  Αθηένου στην Εταιρεία «Γ. 
Νεοκλέους Λτδ» για το συνολικό ποσό των €1.250 συν Φ.Π.Α. 

 
 
 
 
 
 
 
 

15) Αρ. Θέματος 30/2024. 
 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για προσφορά υπηρεσιών για κλάδεμα 

φοινικόδεντρων στον Νότιο Παρακαμπτήριο δρόμο.  
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα πληροφόρησε τα μέλη ότι το θέμα έτυχε 
συζήτησης σε πρόσφατη συνεδρίαση της Επιτροπής Δημόσιας Υγείας και Καθαριότητας του 
Δήμου Αθηένου.  
 
Το μέλος κ. Μιχάλης Μιχαήλ, υπό την ιδιότητα του Προέδρου της Επιτροπής Δημόσιας Υγείας 
και Καθαριότητας του Δήμου Αθηένου, διευκρίνισε ότι κρίθηκε αναγκαία η εργασία κλαδέματος 
των φοινικιών ενόψει των εκδηλώσεων εορτασμού του Πολιούχου Αγίου Φωκά, του Φεστιβάλ 
Αθηενίτικων Προϊόντων και άλλων εκδηλώσεων. Εξήγησε ότι για διευκόλυνση και επίσπευση 
του θέματος διερεύνησε το κόστος που θα έχει ο Δήμος για την εργασία αυτή, το οποίο 
ανέρχεται σε  €4.000. 
 
Το μέλος κ. Πανίκος Κουρσάρης συμφώνησε με την ανάγκη προσήλωσης σε θέματα 
καθαριότητας στην Αθηένου με έμφαση στις κεντρικές αρτηρίες, αλλά και γενικότερα, και 
συμφώνησε για την προώθηση των εργασιών για κλάδεμα και καθάρισμα στο δρόμο των 
φοινικιών.  
 
Ο Δήμαρχος, επί του πιο πάνω, σχολίασε το γεγονός ότι θα πρέπει να είμαστε φειδωλοί σε 
αγορές / συνεργασίες / υπηρεσίες και εισηγήθηκε όπως η εργασία γίνει από το εργατικό 
προσωπικό του Δήμου, ενόψει και των προσλήψεων των δύο πρόσθετων εργατών. 
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα 

αποφάσισε όπως η εργασία για το κλάδεμα των φοινικόδεντρων στον 
Νότιο Παρακαμπτήριο δρόμο ανατεθεί και ολοκληρωθεί από το εργατικό 
προσωπικό του Δήμου. 

 
 

16) Αρ. Θέματος 31/2024. 
 

Θέμα:  Διάφορα.  
 
31.1/2024: Καθαρισμός και απομάκρυνση σωρών άχρηστων αντικειμένων έξω 

από το Πάρκο Αγνοουμένων.  
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι δυστυχώς έχει 
παρατηρηθεί ότι έχουν συσσωρευθεί πολλά άχρηστα αντικείμενα και ακαθαρσίες στην περιοχή 
Πετροφανιού και συγκεκριμένα κοντά στο Πάρκο Αγνοουμένων και γι’ αυτό ζήτησε όπως 
ληφθούν προφορικές προσφορές μέσω του Επιστάτη του Δήμου, για καθαρισμό και 
απομάκρυνσή τους.  
 
Το ενδιαφέρον τους υπέδειξαν η Εταιρεία «Χάρης Ιωσηφίδης Λτδ» για το συνολικό ποσό των 
€2.950 συν Φ.Π.Α. και η Εταιρεία «Κυριάκος Ζησίμου & Υιοί Λτδ» για το ποσό των €3.000 συν 
Φ.Π.Α.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
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Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της εργασίας καθαρισμού και απομάκρυνσης 
των σωρών από άχρηστα αντικείμενα κοντά στο Πάρκο Αγνοουμένων, 
στον χαμηλότερο προσφοροδότη, την Εταιρεία «Χάρης Ιωσηφίδης Λτδ», 
για το συνολικό ποσό των €2.950 συν Φ.Π.Α., επισημαίνοντας την 
αυστηρή επιθεώρηση των εργασιών από τον Επιστάτη. 

 
 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε τα πιο πάνω 
αναφερόμενα πρακτικά.  

 
 
 

17) Αρ. Θέματος 106/2024. 
 
Θέμα: Απορρέοντα από τα πρακτικά. 
 
Πρακτικά 4ης Συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 
15/10/204 και 24/10/2024. 
 
86/2024:  Εξέταση επιστολής του Αθλητικού Συλλόγου Οθέλλος 

Αθηένου ημερομηνίας 2/10/2024, με θέμα «Φορολογίες 
2023-2024». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με την επικύρωση των πρακτικών, πληροφόρησε 
τα μέλη ότι ο κ. Μιχάλης Στυλιανίδης απέστειλε ηλεκτρονικό μήνυμα στις 
9/12/2024, μέσω του οποίου δήλωσε ότι εκ παραδρομής δεν έχει 
καταγραφεί η διαφωνία του στην απόφαση που λήφθηκε για το πιο πάνω 
θέμα.  
 
Ως εκ τούτου, η απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου που λήφθηκε στις 
24/10/2024 για το θέμα με αρ. 86/2024, διατυπώνεται ως κάτωθι:  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο, με τη διαφωνία του κ. Μιχάλη 

Στυλιανίδη, ειδικά αποφάσισε τη διαγραφή όλων των 
ανεξόφλητων ποσών που εκκρεμούν σε σχέση με 
χρεώσεις φορολογιών (σκύβαλα και δικαιώματα άδειας 
λειτουργίας) μέχρι και το 2024, για τα καφενεία που 
διατηρούν οι πιο κάτω φορείς και επιπρόσθετα 
ομόφωνα αποφάσισε τη διαγραφή τους από το 
φορολογικό μητρώο του Δήμου Αθηένου, ως   ένδειξη 
οικονομικής τους στήριξης από πλευράς του Δήμου. 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΟΘΕΛΛΟΣ" – ΟΙΚΗΜΑ 
- ΓΕΩΡΓΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΡΕΑ" 
- ΛΑΪΚΕΣ ΟΡΓΑΝΩΣΕΙΣ ΑΘΗΕΝΟΥ - ΚΑΦΕΝΕΙΟ ΠΕΟ 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΓΟΛΓΟΙ" 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΠΡΟΟΔΟΣ" 
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Το Δημοτικό Συμβούλιο συμφώνησε με τη σωστή διατύπωση της 
απόφασης ως πιο πάνω.  

 
 
 
 
 

18) Αρ. Θέματος 107/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση πρακτικών των Δημοτικών Επιτροπών. 
 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη για τα θέματα που συζητήθηκαν στη 
συνεδρίαση των Δημοτικών Επιτροπών, ως αυτά παρουσιάζονται 
κατωτέρω:  
 
➢ Συνεδρίαση Πολιτιστικής Επιτροπής στις 24/10/2024, ως κατωτέρω. 
➢ Συνεδρίαση Επιτροπής Προβλημάτων και Παραπόνων στις 

07/11/2024, ως κατωτέρω.  
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ 3ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΗΣ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ , ΠΟΥ ΕΓΙΝΕ 
ΤΗΝ ΠΕΜΠΤΗ 24 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2024, ΣΤΙΣ  6:00M.M., ΣΤΟ ΚΑΛΛΙΝΙΚΕΙΟ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΜΕΓΑΡΟ. 
 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ : 1. Κυριάκος Καρεκλάς                                                Δήμαρχος 
                       2. Δημήτρης Ιεροδιακόνου                                       Πρόεδρος 
                       3. Κούλης Αντωνίου                                                   Μέλος 
                       4. Γιόλα Πάντζιαρου                                                   « » 
                       5. Μιχάλης Μιχαήλ                                                     « » 
                      6. Μιχάλης Στυλιανίδης                                              « » 
                      7.  Δέσποινα Μαγγανή Παστού                                 « » 
                      8. Ιωάννα Χαραλάμπους                                             « » 
                      9.  Γεωργία Χατζηθεοχάρους                                     « » 
                     10. Αντώνης  Κυπριανού                                              « » 
 
Σημειώσεις: 1. Τήρηση πρακτικών από τον κύριο Δημήτρη Ιεροδιακόνου. 
                       2. Η αρίθμηση των θεμάτων των παρόντων πρακτικών αναφέρεται στην 
αντίστοιχη Ημερήσια  Διάταξη. 
 
Ο Δήμαρχος και ο Πρόεδρος της Επιτροπής καλωσόρισαν τα μέλη της Επιτροπής. 
 

1. Λεωφόρος των Ευχών 2024 
 

Η συνεδρία ξεκίνησε με το θέμα της Λεωφόρου των Ευχών, με σκοπό να βρεθεί η καλύτερη 
δυνατή ημερομηνία διεξαγωγής της. Αποφασίστηκε όπως διεξαχθεί στις 15 Δεκεμβρίου 2024 
μεταξύ 11π.μ. με 6μ.μ. και ο χώρος όπως παραμείνει ο ίδιος στη λεωφόρο Μακαρίου Γ’, 
μπροστά από το Δημοτικό Μέγαρο. Υπήρξε συζήτηση κατά πόσο θα μπορούσε ο χώρος 
διεξαγωγής να είναι η πλατεία της Βρύσης, κάτι που απορρίφθηκε για φέτος, λόγω της 
αμφιβολίας του να καλύψει την εκδήλωση στην ολότητά της. Συμφωνήθηκε ότι στο άμεσο 
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μέλλον θα πρέπει να οριστεί πολιτιστική εκδήλωση στην πλατεία της Βρύσης για 
αναζωογόνηση της περιοχής. Αναφέρθηκαν διάφορα θέματα που αφορούσαν την περσινή  
εκδήλωση, όπως ρύθμιση της εξέδρας και πιο μαζεμένη διαρρύθμιση των περιπτέρων. 
Αποφασίστηκε όπως συναντηθεί ομάδα ατόμων της Επιτροπής για να τεθεί πλάνο 
οργάνωσης. 
 
 
 
 

2. Εκδήλωση Μνήμης 50 Χρόνια Εισβολής και Κατοχής 
 

Το 2024 βρίσκει την Κύπρο μας ημικατεχόμενη και στα πλαίσια των εκδηλώσεων μνήμης 50 
Χρόνια Εισβολής και Κατοχής ζητήθηκε από τον κ. Δήμαρχο όπως διοργανωθεί την 1η 
Δεκεμβρίου 2024 μεταξύ των ωρών 6-8 μ.μ. εκδήλωση στην οποία κύριος ομιλητής θα είναι 
ο Μακαριώτατος Αρχιεπίσκοπος Κύπρου κ.κ Γεώργιος, ο οποίος αποδέχθηκε για αυτή την 
ημερομηνία. Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στην πρόταση που είχε από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ να 
είναι η συντονίστρια της εκδήλωσης, κάτι που απορρίφθηκε από την Επιτροπή, λόγω του ότι 
η Επιτροπή  αποτελείται από Δημοτικούς Συμβούλους οι οποίοι μπορούν να είναι 
συντονιστές. Ακολούθησε συζήτηση και προτάσεις για το τι θα μπορούσε να περιλαμβάνεται 
στο πρόγραμμα για εμπλουτισμό της εκδήλωσης (χορωδία Δημοτικού Πολιτιστικού Ομίλου, 
ποιήματα από παιδιά του Γυμνασίου ή του δημοτικού σχολείου, φωτογραφίες στον χώρο 
έξω από την αίθουσα). Τέλος υπήρξε εισήγηση όπως δοθεί δώρο προς τον Αρχιεπίσκοπο. 
 

3. Προβολή Ταινίας – Επιχείρηση ΄ΝΙΚΗ΄ 
 
Ο Παγκύπριος Σύνδεσμος Εθνοφυλάκων, με πρόεδρό του τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ενημέρωσαν ότι 
αποφασίστηκε όπως η προβολή της ταινίας με την ονομασία ΝΙΚΗ πραγματοποιηθεί τις 19 
Νοεμβρίου στις 7:30 μ.μ.  στο Καλλινίκειο Δημοτικό Μέγαρο. 
 

4. ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 6ΟΥ Φεστιβάλ Αθηενίτικων Προιόντων 
Αρχικά έγινε αναφορά στον καθορισμό ημερομηνίας για το 7ο Φεστιβάλ και συζητήθηκε στις 
5 ή 12 Οκτωβρίου, στις οποίες ημερομηνίες προκύπτουν κωλύματα με δύο παραγωγούς – 
συμμετέχοντες και λέχθηκε όπως γίνει βολιδοσκόπηση με σκοπό να βρεθεί η καλύτερη 
δυνατή μέρα διεξαγωγής του Φεστιβάλ. Στη συνέχεια έγινε ένας μικρός απολογισμός με 
σκοπό την καλύτερη οργάνωση την επόμενη χρονιά. Τονίστηκε κυρίως το θέμα έλλειψης 
εθελοντών και θέμα αναβάθμισης του ηλεκτρικού ρεύματος. Συμφωνήθηκε όπως 
επανέλθουμε για απολογισμό του Φεστιβάλ στις πρώτες συνεδρίες της επιτροπής για το 
2025. 
 

5. Μουσική Βραδιά – ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
Έγινε πρόταση όπως πραγματοποιηθεί μουσική εκδήλωση μέσα στον Νοέμβριο με τον 
καταξιωμένο καλλιτέχνη ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. Δόθηκε στον Πρόεδρο της Επιτροπής  το 
τηλέφωνο επικοινωνίας του καλλιτέχνη. 
 

6. Ντοκιμαντέρ  
Ο Πρόεδρος της Επιτροπής, στα πλαίσια της υποψηφιότητας της Λάρνακας ως πολιτιστική 
πρωτεύουσα για το 2030 , εισηγήθηκε την προβολή ντοκιμαντέρ εκπαιδευτικού 
περιεχομένου με θέμα την τέχνη και την κοινωνία εν γένει.  
 
Λήξη Συνεδρίασης.   
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Πρακτικά Συνεδρίασης Επιτροπής Προβλημάτων και 
Παραπόνων στις 07/11/2024. 

 
Κατά την 1η Συνεδρίαση της Επιτροπής Προβλημάτων και Παραπόνων, έχουν συζητηθεί τα 
πιο κάτω: 
 

1) Ημερομηνία της 2ης Συνεδρίασης έχει αποφασιστεί για τις 03 Δεκεμβρίου 2024, 
ημέρα Τρίτη. 
 

2) Προγραμματισμός σε σχέση με δράση. 
-Τα θέματα θα επιλύονται στη βάση προτεραιότητας. 
-Αν χρειάζεται χρόνος επίλυσης των προβλημάτων, θα επιλύονται στην πορεία. 
-Ο προγραμματισμός θα βασίζεται ανάλογα με τον χρόνο επίλυσης των 
προβλημάτων. 
 

3) Τρόπος λειτουργίας. 
-Πρόεδρος: κ. Λευτέρης Κόλοκος. 
-Αντιπρόεδρος: κ. Φάνος Φλουρέντζου 
-Γραμματέας: κ. Χριστιάνα Κουφοπαύλου 
-Μέλη: κ. Αντώνης Κυπριανού 
             κ. Μαρία Πάντζιαρου 
 

4) Καθαριότητα Πεζοδρομίων. 
 
Π.χ. τα παιδιά που πηγαίνουν σχολείο, αναγκάζονται να περνούν από τον δρόμο, 
καθώς υπάρχουν δέντρα στα πεζοδρόμια. 
 
Εισήγηση:  
-Εκεί που υπάρχουν δέντρα που εμποδίζουν, να ενημερωθούν οι ιδιοκτήτες για 
κλάδεμα των δέντρων. 
-Σκοπός της επίλυσης του προβλήματος είναι το κλάδεμα των δέντρων και όχι η 
κοπή δέντρων. 
 

5) Εντοπισμός κυρίου δικτύου χωρίς πεζοδρόμια. 
 
Π.χ. από το ντεπόζιτο (roundabout) προς το κέντρο Σταυμάνι, υπάρχουν 3 δρόμοι 
ως βασικές αρτηρίες. 
Σε αυτούς τους 3 δρόμους θα πρέπει να υπάρχουν πεζοδρόμια, στη βάση 
νομοθεσίας. 
 
Εισήγηση: 
-Να γίνει η κατασκευή πεζοδρομίων από τον Δήμο και να αποπληρώνεται από τον 
ιδιοκτήτη στη συνέχεια. 
Για παράδειγμα, στη διαδικασία έγκρισης της κατοικίας, να γίνεται υποχρεωτική η 
εξόφληση του κόστους πεζοδρομίου προς τον Δήμο. 
 

6) Κυκλοφοριακά Προβλήματα λόγω παράνομης στάθμευσης. 
 
Π.χ. Στο σημείο που είναι το Κομμωτήριο Σπύρος, υπάρχει διαθέσιμος χώρος 
στάθμευσης αλλά δεν χρησιμοποιείται. 
-Είναι επικίνδυνο σημείο για τα αυτοκίνητα, στο σημείο που θα στρίψουν αριστερά 
από το φαρμακείο Ονησιφόρου. 
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Π.χ. Στο σημείο Καφενείο Κιρκίνη, καθώς και εδώ υπάρχει διαθέσιμος χώρος 
στάθμευσης αλλά δεν χρησιμοποιείται. 
 
Εισήγηση: 
-Να γίνουν παρατηρήσεις από την Αστυνομία. 
-Επικοινωνία μεταξύ Λοχία της Αστυνομίας και Δημάρχου. 
 

7) Στάσεις λεοφωρείων. 
Π.χ. Απέναντι από το Περίπτερο Indigo.  
Είναι επίκινδυνο σημείο, καθώς είναι εμπορικός δρόμος που χρησιμοποιείται από 

μεγάλα και  μικρά αυτοκίνητα. 
Με την προσέλευση του λεωφορείου κλείνει ο δρόμος και μαθητές διασταυρώνουν από    
απέναντι, χωρίς να υπάρχει κάποιος έλεγχος. 
  
Εισήγηση:  
-Στον ίδιο δρόμο υπάρχουν ακόμη δύο στάσεις λεωφορείων (απέναντι από Υπεραγορά 
Καρούσιος & απένατι από κοιμητήριο. Η εισήγηση μας είναι αν μπορεί να αφαιρεθεί η 
συγκεκριμένη στάση απέναντι από το περίπτερο Indigo. 
Αν δεν μπορεί να αφαιρεθεί η συγκεκριμένη στάση, να γίνει εισδοχή ούτως ώστε το 
λεωφορείο να σταθμεύει, χωρίς να κλείνει ο κύριος δρόμος. 
 

8) Διάφορα. 
 
-Ανεξέλεκτη ρίψη σκουπιδιών/ συσκευών στην περιοχή προς τέρμα οδού 1ης Απριλίου. (στα 
χωράφια, πιο πάνω από τα σπίτια). 
-Στο σημείο roundabout (ντεπόζιτο), εκεί όπου είναι η διακοσμητική πόρτα της Αθηένου, θα 
πρέπει να μετακινηθεί, καθώς εμποδίζει τους οδηγούς στο σημείο ΑΛΤ, που έρχονται από 
τον δρόμο των φάρμων. 
-Στον δρόμο από Καφούντα προς τον δρόμο Αβδελλερού, στο σημείο ΑΛΤ, υπάρχουν δέντρα 
στη δεξιά πλευρά, τα οποία πρέπει να κλαδευτούν. 
-Ταχύτητα λεωφορείων εντός του δήμου. Θα πρέπει να γίνει παρατήρηση προς τους οδηγούς 
λεωφορείων να οδηγούν με μικρότερη ταχύτητα εντός του δήμου. 
 
Θέματα Αβδελλερού. 
 

1) Διαδρομή Λεωφορείου. 
Δεν υπάρχει διαδρομή λεωφορείου από Αβδελλερό προς Αραδίππου.  
Εισήγηση:  
-Να περνά το λεωφορείο από τα πρώτα φώτα της Αραδίππου (μετά το roundabout 
Ριζοελιάς) προς το δημαρχείο Αραδίππου. 
 

2) Επιχορήγηση: Στεγαστικό σχέδιο για Αβδελλερό. 
 

3) Πάρκο εκκλησίας. 
Να γίνει ο κατάλληλος φωτισμός. 
 
  4) Αγίασμα Παναγίας. 
Να γίνει ο κατάλληλος φωτισμός (μικρή πλατεία). 

 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση.  
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19) Αρ. Θέματος 108/2024. 
 
Θέμα:  Λήψη απόφασης για τυχόν εισηγήσεις των Δημοτικών 

Επιτροπών. 
 
Πρακτικά Συνεδρίασης Πολιτιστικής Επιτροπής στις 24/10/2024. 
 
Θέμα 5:  Μουσική Βραδιά -ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε 

την εισήγηση της Πολιτιστικής Επιτροπής και 
αποφάσισε όπως γίνει επικοινωνία με τον καταξιωμένο 
μουσικό ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και του προταθεί η συνεργασία 
με τον Δήμο Αθηένου για διοργάνωση μουσικής 
εκδήλωσης. Το Δημοτικό Συμβούλιο να τηρείται 
ενήμερο.  

 
Θέμα 6:   Ντοκιμαντέρ.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε 

την εισήγηση της Πολιτιστικής Επιτροπής και 
αποφάσισε στα πλαίσια της υποψηφιότητας της 
Επαρχίας Λάρνακας ως Πολιτιστική Πρωτεύουσα για 
το 2030, την προβολή ντοκιμαντέρ εκπαιδευτικού 
περιεχομένου με θέμα την τέχνη και την κοινωνία εν 
γένει, σε ημερομηνία που θα καθοριστεί αργότερα.  

 
Πρακτικά Συνεδρίασης Επιτροπής Προβλημάτων και Παραπόνων 
στις 07/11/2024.  

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως όλες οι εισηγήσεις της Επιτροπής Προβλημάτων 
και Παραπόνων του Δήμου Αθηένου κατατεθούν και 
προωθηθούν για ενημέρωση και ενέργειες εκεί όπου 
είναι εφικτό στην Υπηρεσία του Δήμου, στον Επιστάτη 
του Δήμου και στα αρμόδια κυβερνητικά τμήματα 
ανάλογα κατά προτεραιότητα και παρακολούθησή 
τους. 

 
 

20) Αρ. Θέματος 109/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 31/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για ανάθεση της 
Προσφοράς για παροχή υπηρεσιών για «Καθαριότητα και 
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Συντήρηση Δημοτικών Χώρων Πρασίνου στον Δήμο 
Αθηένου (Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου και Δημοτικό 
Διαμέρισμα Αβδελλερού)», αρ. διαγωνισμού 20/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 31/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στον 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ , έναντι του ποσού των €1.050 μηνιαίως, 
μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, το οποίο είναι 
χαμηλότερο κατά 4,55% από το εκτιμώμενο κόστος του 
Διαγωνισμού και κρίθηκε ότι βρίσκεται σε κανονικά 
επίπεδα”. 

 
 
21) Αρ. Θέματος 110/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 32/2024, «Καλυπτική απόφαση για ανάθεση της 
Προσφοράς για επανέκδοση του παιδικού βιβλίου «Η 
Κλωστή της Υπομονής», αρ. διαγωνισμού 13/2024, μετά 
από διευκρινίσεις που δόθηκαν από τους 
προσφοροδότες». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 32/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην Εταιρεία 
«ΙΔΡΥΜΑ ΑΝΤΖΟΥΛΗ», για το συνολικό ποσό των 
€7.300, μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α, το οποίο είναι 
κατά 8,75% χαμηλότερο από το εκτιμώμενο κόστος του 
Διαγωνισμού και κρίνεται ότι βρίσκεται σε ικανοποιητικά 
επίπεδα». 

 
 
22) Αρ. Θέματος 111/2024. 
 
Θέμα: Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 33/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για ανάθεση της 
Προσφοράς για αντικατάσταση των υφιστάμενων 
προβολέων με οικονομικούς προβολείς στην Κλειστή 
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Αίθουσα Αθλοπαιδιών «Τάσσος Παπαδόπουλος», αρ. 
διαγωνισμού 22/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 33/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην Εταιρεία 
«Λ.Κ. ΠΥΡΟΓΙΑΤΗΣ ΛΤΔ», για το συνολικό ποσό των 
€6.250 ευρώ, μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α, το οποίο 
είναι κατά 0,48% χαμηλότερο από το εκτιμώμενο κόστος 
του Διαγωνισμού και κρίνεται ότι βρίσκεται σε 
ικανοποιητικά επίπεδα». 

 
 
23) Αρ. Θέματος 112/2024. 
 
Θέμα: Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 34/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για ανάθεση της 
Προσφοράς για αντικατάσταση  φθαρμένης ξυλείας στους 
χώρους υγιεινής και στα αποδυτήρια στην Κλειστή 
Αίθουσα Αθλοπαιδιών «Τάσσος Παπαδόπουλος», αρ. 
διαγωνισμού 21/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 34/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στον 
«ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ», για το συνολικό ποσό των €3.620, μη 
συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α, νοουμένου ότι 
υποβληθούν υπογραμμένα το Παράρτημα 3, Βεβαίωση 
σχετικά με την προστασία των εργαζομένων και το 
Παράρτημα 4, Δέσμευση μη απόσυρσης προσφοράς και 
νοουμένου ότι ο προσφοροδότης αποδεκτεί την ευθύνη 
αποκατάστασης των ζημιών στα κεραμικά περιμετρικά 
των κασιών και στο πάτωμα, εργασία η οποία  
κοστολογήθηκε από τον προσφοροδότη 
«ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ» με €200 και η τιμή κρίνεται λογική». 
Εν όψει του γεγονότος ότι ο χαμηλότερος 
προσφοροδότης «ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ», δεν κοστολόγησε τις 
εργασίες αποκατάστασης των ζημιών στα κεραμικά,  το 
Συμβούλιο Προσφορών αποφάσισε όπως η εργασία 
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αυτή, αναληφθεί εσωτερικά από το συνεργείο του Δήμου 
και ποσό €200 αποκοπεί από τον επιτυχόντα. 

 
 
 
 
 
 
24) Αρ. Θέματος 113/2024. 
 
Θέμα: Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 35/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για ανάθεση της 
Προσφοράς για τη «Διανομή φυλλαδίων και εκδόσεων της 
εφημερίδας «Η Αθηένου» του Δήμου Αθηένου», αρ. 
διαγωνισμού 26/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 35/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στον 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ με τις πιο κάτω τιμές: 
Για Αθηένου: 
1.  Διανομή εφημερίδας €110, χωρίς Φ.Π.Α. 
2. Διανομή 1 φυλλαδίου €55, χωρίς Φ.Π.Α. 
3. Διανομή 2 φυλλαδίων €35, χωρίς Φ.Π.Α. 
4. Διανομή 3 φυλλαδίων €20, χωρίς Φ.Π.Α. 
Για Αβδελλερό: 
1. Διανομή εφημερίδας €40, χωρίς Φ.Π.Α. 
2. Διανομή 1 φυλλαδίου €35, χωρίς Φ.Π.Α. 
3. Διανομή 2 φυλλαδίων Δωρεάν. 
4. Διανομή 3 φυλλαδίων Δωρεάν. 

Για τη διανομή ημερολογίων και λαχνών, επιπλέον 
κόστος €55, ανεξαρτήτως εάν αυτά βρίσκονται 
ενσωματωμένα σε νάιλον ξεχωριστά».  

 
 
25) Αρ. Θέματος 114/2024. 
 
Θέμα: Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 36/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για ανάθεση της 
Προσφοράς για «Κατασκευή περίφραξης στο καταφύγιο 
σκύλων, στην Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 25/2024. 
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Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 
απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 36/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην Εταιρεία 
«ΛΟΥΚΑΣ ΚΙΤΑΣ ΛΤΔ», για το συνολικό ποσό τον €4.700, 
μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α, το οποίο είναι κατά 
4,44% υψηλότερο από το εκτιμώμενο κόστος του 
Διαγωνισμού και κρίθηκε ότι βρίσκεται σε κανονικά 
επίπεδα». 

 
 
26) Αρ. Θέματος 115/2024. 
 
Θέμα: Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 37/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για ανάθεση της 
Προσφοράς για «Παροχή υπηρεσιών για συντήρηση των 
μίνι γηπέδων αθλοπαιδιών του Δήμου Αθηένου και άδεια 
χρήσης και εκμετάλλευσης της καντίνας αυτών», αρ. 
διαγωνισμού 24/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 37/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στον 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ , νοουμένου ότι αποδεχτεί μείωση του 
ποσού που έχει ζητήσει, με μέγιστο αποδεκτό ποσό 
€150 μηνιαίως, για τον λόγο ότι αυτό είναι κατά 32,4% 
ψηλότερο από το εκτιμώμενο κόστος του διαγωνισμού 
και το ποσό της υφιστάμενης σύμβασης και θεωρείται 
ότι βρίσκεται σε πολύ ψηλά επίπεδα». 

 
 
27) Αρ. Θέματος 116/2024. 
 
Θέμα: Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 38/2024, «Καλυπτική απόφαση για προκήρυξη και 
λήψη απόφασης για την Προσφορά για «Επιδιόρθωση 
υφιστάμενων και κατασκευή και τοποθέτηση καινούργιων 
στεγάστρων για τον Δήμο Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 
19/2024». 
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Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 
απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 38/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «α) Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη 
όλα τα ανωτέρω, ομόφωνα έδωσε καλυπτική έγκριση 
για την προκήρυξη του διαγωνισμού για “Επιδιόρθωση 
υφιστάμενων και κατασκευή και τοποθέτηση 
καινούργιων στεγάστρων στον Δήμο Αθηένου”. 
β) Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την απόρριψη της προσφοράς και την 
επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού με πρόσκληση 
εκδήλωσης ενδιαφέροντος σε Εταιρείας που 
δραστηριοπούνται και  στην Αθηένου».  

 
 
28) Αρ. Θέματος 117/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 39/2024, «Λήψη απόφασης για απευθείας ανάθεση για 
τη σύμβαση που αφορά παροχή υπηρεσιών για 
«Ασφάλιση Ευθύνης Εργοδότη Δήμου Αθηένου», για 
ακόμη ένα (1) χρόνο». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 39/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 
πάνω και αφού εξέτασε τις ανάγκες της Αναθέτουσας 
Αρχής, έκρινε απαραίτητη την ανανέωση της 
Συμφωνίας με αρ. 34/2020, μεταξύ του Δήμου και της 
Εταιρείας “YPERA Insurance Co. Ltd”, που αφορά την 
παροχή υπηρεσιών για “Ασφάλιση Ευθύνης Εργοδότη 
του Δήμου Αθηένου” για ακόμη ένα χρόνο, δηλαδή για 
την περίοδο από 1/3/2025 μέχρι 28/2/2026, για το ποσό 
των €754 ετησίως, χωρίς Φ.Π.Α. τον χρόνο και με τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις». 

 
 
29) Αρ. Θέματος 118/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 40/2024, «Λήψη απόφασης για ανανέωση της 
σύμβασης που αφορά την παροχή υπηρεσιών για 
«Ομαδική Ασφάλιση Ζωής και Προσαρτημάτων 
Γραφειακού και Εργατικού Προσωπικού Δήμου Αθηένου», 
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αρ.31/2022, για ακόμη ένα (1) χρόνο, σύμφωνα με του 
όρους της σύμβασης». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 40/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 
πάνω και αφού εξέτασε τις ανάγκες της Αναθέτουσας 
Αρχής, έκρινε απαραίτητη την ανανέωση της Συμφωνίας 
με αρ. 31/2022, μεταξύ του Δήμου και της Εταιρείας 
“ALTIUS INSURANCE LTD”, που αφορά την παροχή 
υπηρεσιών “Oμαδικής  ασφάλισης ζωής και 
προσαρτημάτων γραφειακού και εργατικού 
προσωπικού του Δήμου Αθηένου”, για το ποσό των 
€3.486,00 ετησίως, χωρίς Φ.Π.Α., για ακόμη ένα χρόνο, 
δηλαδή για την περίοδο 1/2/2025  - 31/1/2026 με τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις».  

  
 
30) Αρ. Θέματος 119/2024. 
 
Θέμα: Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 41/2024, «Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης 
σε σχέση με τη λήξη της Συμφωνίας στις 31/12/2024, με την 
Εταιρεία Xerographic, για τη χρήση της φωτοτυπικής 
μηχανής στα γραφεία του Δήμου Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 41/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 
πάνω και αφού εξέτασε τις ανάγκες της Αναθέτουσας 
Αρχής, έκρινε απαραίτητη την ανανέωση της Συμφωνίας 
μεταξύ του Δήμου και της Εταιρείας “Xerographic”, που 
αφορά τη χρήση της φωτοτυπικής μηχανής στα γραφεία 
του Δήμου Αθηένου”, για το ποσό των €0,00735 ανά 
αντίγραφο /ανά εκτύπωση, συν Φ.Π.Α., για ακόμη ένα 
χρόνο, δηλαδή για την περίοδο 1/1/2025  - 31/12/2025 με 
τους ίδιους όρους και προϋποθέσεις». 

 
 
 

31) Αρ. Θέματος 120/2024. 
 
Θέμα: Μελέτη και έγκριση της υποβολής του Προϋπολογισμού 

του Δήμου Αθηένου για την τριετία 2025-2026-2027.  
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Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη για 
την ενημέρωση που έλαβε ο Δήμος στις 5/12/2024 μέσω ηλεκτρονικού 
μηνύματος που στάλθηκε από την Ένωση Δήμων Κύπρου, αναφέροντας 
ότι έχει διασφαλιστεί περαιτέρω παράταση στην προθεσμία υποβολής 
των Προϋπολογισμών, χωρίς ωστόσο να διευκρινίζεται συγκεκριμένο 
χρονικό διάστημα. 
 
Ο Δήμαρχος πρόσθεσε ότι συνεχίζει να εκκρεμεί ακόμα η ετοιμασία του 
τελευταίου πρότυπου προϋπολογισμού, ο τρόπος υπολογισμού του 40% 
του μισθολογίου, αφού θα περιλαμβάνεται αυτοποιημένη φόρμουλα στο 
πρότυπο και το ύψος των κλιμάκων των ανώτατων στελεχών των Δήμων. 
  
Ενόψει της πιο πάνω επίσημης ενημέρωσης και εξέλιξης, το θέμα δεν 
εξετάστηκε στη συνεδρίαση και παραπέμφθηκε για συζήτηση και λήψη 
απόφασης σε νέα συνεδρίαση, όταν θα σταλούν τα σχετικά για τον 
Προϋπολογισμό και καθορισθεί νέα προθεσμία υποβολής. 
  
Το θέμα θα επανέλθει.  
 

 
 

32) Αρ. Θέματος 121/2024. 
 
Θέμα:     Κοιμητήριο. 

Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 
την επιστολή των Ηνωμένων Εθνών ημερομηνίας 
19/11/2024 για τη χωροθέτηση του νέου Κοιμητηρίου 
Αθηένου. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής των Ηνωμένων Εθνών ημερομηνίας 
19/11/2024, σε σχέση με τη χωροθέτηση του νέου Κοιμητηρίου Αθηένου, 
αντίγραφο της οποίας αποστάληκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για 
ενημέρωση και μελέτη.  
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι απαραίτητα θα πρέπει να ληφθούν και οι 
απόψεις του Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως που ζητήθηκαν από 
τον Απρίλιο, αλλά δυστυχώς μέχρι σήμερα δεν υπήρξε η απαιτούμενη 
ανταπόκριση, ενώ κάνει ενέργειες ο ίδιος για επίσπευση της απάντησης.  
 
Ο Δήμαρχος σε απάντηση ερωτήματος που τέθηκε από το μέλος κ. 
Μιχάλη Στυλιανίδη εάν θα πρέπει να εκπονηθεί  σ’ αυτό το στάδιο μελέτη 
γεωλογικής καταλληλότητας, ως προϋπόθεση έκδοσης οικοδομικής 
άδειας, πληροφόρησε τα μέλη ότι αυτό θα προωθηθεί μόλις ο Δήμος 
εξασφαλίσει τη θετική απάντηση από το Τμήμα Πολεοδομίας και 
Οικήσεως.  
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Το θέμα θα επανέλθει.  
 
 
 
 
 
 

33) Αρ. Θέματος 122/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

τις πρόνοιες του Άρθρου 65 του περί Δήμων Νόμου του 
2022, Ν.52(Ι)/2022, το οποίο προνοεί μεταξύ άλλων ότι το 
Δημοτικό Συμβούλιο δύναται να αποφασίσει όπως οι 
συνεδρίες μαγνητοφωνούνται. 

 
Σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς 
παρουσίασε στο Δημοτικό Συμβούλιο σχετική πρόταση που ετοίμασε, 
μετά από δική του διερεύνηση του θέματος, την οποία ανέλυσε και έδωσε 
λεπτομέρειες. 
 
Αντίγραφο της πρότασης του κ. Δημήτρη Κουζαπά επισυνάπτεται στο 
ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 122.1/2024 και αποτελεί αναπόσπαστο μέρος των 
πρακτικών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη 

τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως η Υπηρεσία 
του Δήμου προχωρήσει στις απαραίτητες ενέργειες για 
ζήτηση προσφορών με σκοπό την αγορά του 
αναγκαίου εξοπλισμού, στη βάση των τεχνικών 
χαρακτηριστικών που παρουσίασε  το μέλος κ. 
Δημήτρης Κουζαπάς.   

 
 
 
34) Αρ. Θέματος 123/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση και καλυπτική απόφαση για την αποπληρωμή 

εξόδων που απαιτήθηκαν σε σχέση με τη μεταφορά του 
ολοκληρωμένου συστήματος Ylatis στον νέο server του 
Δήμου και στους νέους υπολογιστές των γραφείων. 

 
Η Δημοτικός Γραμματέας, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε 
τα μέλη ότι οι εργασίες που έγιναν από την Εταιρεία “SSM Computer 
Systems Ltd” για τους νέους υπολογιστές στα γραφεία του Δήμου 
Αθηένου και Αβδελλερού αφορούσαν στη μεταφορά και έλεγχο των 
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δεδομένων από τον υφιστάμενο server στον νέο και την ετοιμασία του 
νέου server  για το πρόγραμμα YLATIS και των νέων υπολογιστών, με τη 
συνεργασία της Εταιρείας “CSP Solutions Ltd” .  

 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας ανέφερε ότι είχε επικοινωνία με τον Διευθυντή 
της Εταιρείας ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για συζήτηση του όλου θέματος, συντονισμό 
των εργασιών που έπρεπε να γίνουν, καθώς και για την παραχώρηση 
έκπτωσης επί της αρχικής τιμής η οποία ανερχόταν σε €3.840 συν Φ.Π.Α. 
Έγινε διαπραγμάτευση και παραχωρήθηκε έκπτωση με τελικό ποσό 
αποπληρωμής  €3.200 συν Φ.Π.Α.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα έδωσε 

καλυπτική έγκριση για την αποπληρωμή όλων των 
εξόδων που απαιτήθηκαν σε σχέση με τη μεταφορά του 
ολοκληρωμένου συστήματος Ylatis στον νέο server του 
Δήμου και στους νέους υπολογιστές των γραφείων, 
προς την Εταιρεία “SSM Computer Systems Ltd”, 
συνολικού ύψους €3.200 συν Φ.Π.Α. 

 
 
 

35) Αρ. Θέματος 124/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση σε σχέση με την έναρξη εφαρμογής του 

θεσμού του Κοινωνικού Λειτουργού της Γειτονιάς.  
 

Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
έχει ξεκινήσει και υλοποιείται το ευρωπαϊκό συγχρηματοδοτούμενο 
πρόγραμμα στρατηγικής σημασίας «Κοινωνικός Λειτουργός της 
Γειτονιάς», μετά από την υπογραφή σχετικού Μνημονίου Συνεργασίας 
μεταξύ του Δήμου Αθηένου και των Υπηρεσιών Κοινωνικής Ευημερίας 
του Υφυπουργείου Κοινωνικής Πρόνοιας.  
 
Το πρόγραμμα εντάσσεται στο Έργο «Αναδιάρθρωση των Υπηρεσιών 
Κοινωνικής Ευημερίας», το οποίο υλοποιείται στο πλαίσιο του 
Προγράμματος Πολιτικής Συνοχής «ΘΑλΕΙΑ 2021-2027» με 100% 
συγχρηματοδότηση της Ευρωπαϊκής Ένωσης και ισχύ μέχρι τις 
31/10/2025. 
 
Ο θεσμός του Κοινωνικού Λειτουργού της Γειτονιάς θα λειτουργήσει με 
απώτερο στόχο την αντιμετώπιση των προβλημάτων ευάλωτων 
οικογενειών και συνανθρώπων μας για σκοπούς ψυχοκοινωνικής  
στήριξης και βοήθειας.  
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Η υπεύθυνη Κοινωνική Λειτουργός, στην οποία ο Δήμος έχει 
παραχωρήσει γραφείο σε χώρο στη Δημοτική Βιβλιοθήκη, θα βρίσκεται 
και θα είναι διαθέσιμη για το κοινό τρεις μέρες της βδομάδας, από τις 
8:00  μέχρι τις 14:00, ενώ παράλληλα τις υπόλοιπες μέρες θα εξυπηρετεί 
και το σύμπλεγμα Ορμήδειας - Ξυλοφάγου - Ξυλοτύμπου. 
 
Σχετική ανακοίνωση για ενημέρωση του κοινού σε σχέση με την έναρξη 
του προγράμματος  και τις παρεχόμενες υπηρεσίες,  αναμένεται να 
κυκλοφορήσει από πόρτα σε πόρτα στην Αθηένου και στο Αβδελλερό και 
σχετική ανάρτηση θα γίνει στο facebook και στην ιστοσελίδα του Δήμου.  
 
 

 
36) Αρ. Θέματος 125/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση και καλυπτική έγκριση φορολογικών 

καταλόγων Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού για το 
έτος 2024 σε σχέση με τα τέλη σκυβάλων, τις κοινοτικές 
υπηρεσίες και  τον φόρο ακίνητης ιδιοκτησίας, καθώς και 
για καθυστερημένες οφειλές μέχρι την 31/12/2023. 

 
Η Δημοτικός Γραμματέας, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε 
τα μέλη ότι η διαδικασία έκδοσης φορολογιών που αφορούν το έτος 2024 
του δημοτικού διαμερίσματος Αβδελλερού έχει ολοκληρωθεί και έχουν 
διανεμηθεί τα σχετικά τιμολόγια μαζί με τις καθυστερήσεις οφειλών 
προηγούμενων ετών μέχρι και 31/12/2023.  
 
Αντίγραφο του φορολογικού καταλόγου και των καθυστερημένων 
οφειλών, επισυνάπτεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 125.1/2024 στα παρόντα 
πρακτικά. 
 
Στο σημείο αυτό, η Δημοτικός Γραμματέας ευχαρίστησε τον Αντιδήμαρχο 
Αβδελλερού για τη συνεργασία και τη συμβολή του στη συλλογή 
πληροφοριών, στην παροχή διευκρινίσεων, στην  ετοιμασία των 
δεδομένων και τη μεταφορά τους από το μηχανογραφικό σύστημα του 
Κ.Σ. Αβδελλερού, καθώς και τα μέλη του Κ.Σ. Αβδελλερού που 
συνέβαλαν σ’ αυτή την προσπάθεια.  
 
Περαιτέρω, διευκρίνισε ότι έγινε μεγάλη προσπάθεια εντοπισμού των 
φορολογουμένων καθώς η βάση χρέωσης από πλευράς του πρώην 
Κοινοτικού Συμβουλίου ήταν διαφορετική, χωρίς μοναδικό διακριτικό 
αριθμό φορολογουμένου, ταυτότητα κτλ. Ενδέχεται να παρουσιαστούν 
διαφορές και ενστάσεις, αλλά θα αντιμετωπιστούν με τη συνεργασία του 
Αντιδημάρχου και της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, του ατόμου που εξυπηρετούσε 
απογεύματα το Κ.Σ. Αβδελλερού. 
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Ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού αναφέρθηκε στη δυνατότητα υποβολής 
ενστάσεων και για την ενημέρωση του κοινού ζήτησε όπως ετοιμαστεί 
σχετική ανακοίνωση που να περιλαμβάνει τις κοινωνικές πολιτικές και 
κατηγοριοποιήσεις που ισχύουν για την Αθηένου, για να   διανεμηθεί στο 
Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση 1: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα 

εξουσιοδότησε τη Δημοτικό Γραμματέα όπως προβεί 
στην ετοιμασία σχετικής ανακοίνωσης που να 
περιλαμβάνει τις κοινωνικές πολιτικές και 
κατηγοριοποιήσεις που ισχύουν για τον Δήμο 
Αθηένου για σκοπούς υποβολή ενστάσεων από τους 
κατοίκους Αβδελλερού, η οποία να διανεμηθεί άμεσα.  

 
Απόφαση 2:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα ενέκρινε 

τους φορολογικούς καταλόγους ως ετοιμάστηκαν, 
διευκρινίζοντας ότι τυχόν προβλήματα/διαφορές θα 
αντιμετωπιστούν υπό τη μορφή εξέτασης ενστάσεων, 
ενόψει του γεγονότος ότι πρώτη φορά ετοιμάζονται 
από το μηχανογραφικό σύστημα YLATIS. 

 
 
 
37) Αρ. Θέματος 126/2024. 
 
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με την 

τοποθέτηση καμερών ασφαλείας περιμετρικά του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, ενόψει περιστατικών 
βανδαλισμού και καταστροφών. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε σε αριθμό 
περιστατικών βανδαλισμών και καταστροφών που έχουν επισυμβεί το 
τελευταίο διάστημα, περιμετρικά του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου 
και ζήτησε τις απόψεις των μελών για το ενδεχόμενο τοποθέτησης 
καμερών ασφαλείας.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

την τοποθέτηση καμερών ασφαλείας περιμετρικά του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, με σκοπό την 
προστασία της δημοτικής περιουσίας και την αποφυγή 
περαιτέρω βανδαλισμών και καταστροφών.  
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Σημείωση:  Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς, αν και τάχθηκε υπέρ της 
ενέργειας αυτής, τόνισε ότι δεν θα πρέπει αυτή να αντιβαίνει 
στις οδηγίες της Επιτρόπου Προστασίας Δεδομένων 
Προσωπικού Χαρακτήρα, έτσι ώστε  να μην υπάρχει 
οποιαδήποτε παραβίαση.  

 
 
 
38) Αρ. Θέματος 127/2024. 
 
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με πρόταση από 

την Εταιρεία Phoenix Tower International για τη σύναψη 
μακροχρόνιου ενοικιαστηρίου εγγράφου σε ό,τι αφορά 
ενοικίαση μέρους του ακινήτου 754, Φ./Σχ.: 31/53 (δίπλα 
από το καταφύγιο σκύλων) και την τοποθέτηση κεραίας 
κινητής τηλεφωνίας. 

 
Το πιο πάνω θέμα είναι σχετικό με το θέμα που εξετάστηκε στη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Αθηένου στις 18/4/2024 με θέμα 
αρ. 84/2024. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε 
τα μέλη ότι ο Δήμος Αθηένου έχει συνάψει Συμφωνία με την Εταιρεία 
«M.T. Mediterranean Towers Limited» για την ενοικίαση μέρους του 
ακινήτου 754, Φ./Σχ.: 31/53, έκτασης 70τ.μ., για σκοπούς τοποθέτησης 
κεραίας κινητής τηλεφωνίας, με ισχύ από 22/5/2022 – 21/5/2027, με 
συμφωνηθέν ετήσιο ποσό ενοικίου €5.000 ετησίως.  
 
Σχετικό ηλεκτρονικό μήνυμα με  νέο αίτημα συνεργασίας αποστάληκε  
από την Εταιρεία «Phoenix Tower International», θυγατρική Εταιρεία της 
«M.T. Mediterranean Towers Limited», αντίγραφο του οποίου 
αποστάληκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και 
μελέτη.  
 
Οι νέες βασικές διαφοροποιήσεις σε σχέση με την υπογραμμένη 
Σύμβαση έχουν ως πιο κάτω:  
 
α.  Να έχει ισχύ για 30 χρόνια από την ημέρα υπογραφής. 
β. Να γίνει μια εφάπαξ πληρωμή, την ημέρα υπογραφής του Συμβολαίου. 
γ. Αν γίνουν οποιεσδήποτε αλλαγές στην τεχνολογία και αφαιρεθούν οι 
αντένες, δεν θα επιστραφεί στην Εταιρεία κανένα ποσό.  
δ.   Αν η «M.T. Mediterranean Towers Limited» αποφασίσει να φύγει στο 
μέλλον, δεν θα χάσει ο Δήμος κανένα εισόδημα εφόσον θα έχει πάρει ήδη 
τα λεφτά.  
ε.  Η  προσφορά για το προαναφερόμενο πρόγραμμα είναι €76.500, σε 
σύγκριση με €70.100 που ήταν η προηγούμενη. 
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Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως η Υπηρεσία του Δήμου μελετήσει αντιπρόταση, 
μη αποκλεισμού της πιθανότητας συνεργασίας ως το 
αίτημα που υποβλήθηκε ανωτέρω από την Εταιρεία 
«Phoenix Tower International». Επίσης το Δημοτικό 
Συμβούλιο ομόφωνα εξουσιοδότησε τη Δημοτικό 
Γραμματέα όπως διερευνήσει το θέμα και με άλλους 
Δήμους.  

 
Το θέμα θα επανέλθει σε επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου.  
 

 
 

39) Αρ. Θέματος 128/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση για τη συμμετοχή του Δήμου Αθηένου στο 

πρόγραμμα επιχορήγησης εξηλεκτρισμού του 
υφιστάμενου στόλου αυτοκινήτων του Δήμου Αθηένου, 
μέσω του Υπουργείου Μεταφορών, Επικοινωνιών και 
Έργων. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στις πρόνοιες 
του Νέου Προγράμματος Επιχορήγησης για εξηλεκτρισμό των 
υφιστάμενων και των νέων στόλων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης που 
αφορά όλα τα οχήματα των Δήμων, συμπεριλαμβανομένων 
ημιφορτηγών, διπλοκάμπινων, μονοκάμπινων, απορριματοφόρων και 
λεωφορείων.  
 
Η συγχρηματοδότηση θα γίνει από τα Ταμεία της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
στα πλαίσια της κατάθεσης πρότασης στο Πρόγραμμα Πολιτικής 
Συνοχής ΘΑλΕΙΑ 2021-2027 και ζητείται από τους δήμους η υποβολή 
στοιχείων για αντικατάσταση του υφιστάμενου δημοτικού στόλου, αλλά 
και την υποβολή των αναγκών για αγορά νέων ηλεκτρικών δημοτικών 
οχημάτων. 
 
Σχετική επί του πιο πάνω θέματος είναι η επιστολή του Υπουργείου 
Μεταφορών, Επικοινωνιών και Έργων ημερομηνίας 8/8/2024. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
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Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 
την παραπομπή του θέματος για εξέταση και λήψη 
απόφασης σε μεταγενέστερο στάδιο, λόγω του ότι επί 
του παρόντος προέχουν άλλες προτεραιότητες.  

 
 
 
 
40) Αρ. Θέματος 129/2024. 
 
Θέμα: Εξέταση και λήψη απόφασης σε σχέση με επιστολή του 

Συνδέσμου Εθνοφυλάκων που στάλθηκε στον Δήμο στις 
23/10/2024. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής του Συνδέσμου Εθνοφυλάκων, ημερομηνίας 
23/10/2024, αντίγραφο της οποίας αποστάληκε στα μέλη με την 
Ημερήσια Διάταξη, για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε σε αριθμό ενεργειών στις οποίες ενεπλάκη το 
προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, τόσο με τον Πρόεδρο του 
Συνδέσμου Εθνοφυλάκων, όσο και με τους Υπουργούς Άμυνας, τα 
Τάγματα Εθνοφυλακής - ΤΕΘ και την Πολιτική Άμυνα.  
 
Ο Δήμαρχος εξήγησε στα μέλη ότι οι ενέργειες αφορούσαν στον 
συντονισμό δράσεων και υπηρεσιών για καταρτισμό Σχεδίου Δράσης σε 
περίπτωση έκτακτης εμπόλεμης κατάστασης ή άλλων σοβαρών 
έκτακτων γεγονότων.  
 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε επίσης ό,τι, παρόλο που έγιναν αρκετές 
συναντήσεις, εντούτοις μέχρι και σήμερα δεν έχει παρουσιαστεί και 
επεξηγηθεί από πλευράς του Υπουργείου Εσωτερικών το Σχέδιο 
Δράσης.  
 
Περαιτέρω, ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι ζήτησε συνάντηση με 
τον νέο Υπουργό Άμυνας κ. Βασίλη Πάλμα, χωρίς μέχρι σήμερα να έχει 
διευθετηθεί και οριστεί. 
 
Η συνεργασία με την Πολιτική Άμυνα τα τελευταία χρόνια ήταν άριστη, 
τόσο με τη διεύθυνση όσο και με τα στελέχη της, κάτι το οποίο δεν έχει 
διαπιστωθεί μέχρι στιγμής, με τη νέα ηγεσία.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου αναφέρθηκε στη σοβαρότητα του θέματος και 
εισηγήθηκε τη σύσταση Επιτροπής Άμυνας από τον Δήμο Αθηένου, η 
οποία θα έχει την ευθύνη διεξαγωγής σεμιναρίων και προώθηση 
δράσεων με στόχο την ενημέρωση του κοινού, αλλά και εμπλεκόμενων 
φορέων, για υποβοήθηση της αντιμετώπισης ενός έκτακτου πολέμου ή 
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έκτακτης ανάγκης. Την Επιτροπή να απαρτίζουν άτομα με ειδικές 
γνώσεις / πρώην στελέχη Στρατού και άλλα. 
 
Το μέλος κ. Πανίκος Κουρσάρης τάχθηκε υπέρ των πιο πάνω και 
εισηγήθηκε όπως στην Επιτροπή καλεστούν να συμμετέχουν ο Διοικητής 
του ΤΕΘ, ο Διοικητής της Πολιτικής Άμυνας και ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ- Πρώην 
Διοικητής Στρατού, ο οποίος ήδη εξέφρασε τη θέλησή του να συνεισφέρει 
στην προσπάθεια ως απόστρατος και λόγω της θέσης που κατείχε. 
 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς ζήτησε όπως το Δημοτικό Συμβούλιο 
ενημερωθεί για τα σχέδια έκτακτης ανάγκης (σεισμού κ.ά.) σε επόμενη 
συνεδρίασή του.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως διευθετηθεί συνάντηση με τους εκπροσώπους 
του Συνδέσμου Εθνοφυλάκων Αθηένου, στην 
παρουσία εκπροσώπων του ΤΕΘ και της Πολιτικής 
Άμυνας, για περαιτέρω συζήτηση του όλου θέματος.  

  
 
  
41) Αρ. Θέματος 130/2024. 
 
Θέμα: α) Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

τον προγραμματισμό της χριστουγεννιάτικης εκδήλωσης 
«Λεωφόρος των Ευχών» και έγκριση των αναγκαίων 
δαπανών που θα απαιτηθούν. 
 β) Συζήτηση και λήψη απόφασης για τον 
χριστουγεννιάτικο διάκοσμο στην περιοχή του Δήμου. 

 
Ο Πρόεδρος της Πολιτιστικής Επιτροπής του Δήμου Αθηένου κ. 
Δημήτρης Ιεροδιακόνου παρουσίασε στα μέλη το προτεινόμενο 
πρόγραμμα της χριστουγεννιάτικης εκδήλωσης “Λεωφόρος των Ευχών” 
που θα περιλαμβάνει πλούσιο καλλιτεχνικό πρόγραμμα με την 
φιλαρμονική ορχήστρα του Σωματείου Ομόνοια Αραδίππου, μουσική 
από τον καταξιωμένο μουσικό – τενόρο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, χορούς από τους 
πολιτιστικούς ομίλους και ιδιωτικές σχολές χορού και μουσικής, 
μουσικοθεατρική παράσταση για τα μικρά παιδιά στο Καλλινίκειο 
Δημοτικό Μουσείο, παιδικά εργαστήρια χριστουγεννιάτικων κατασκευών, 
υπό τη διεύθυνση της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
χριστουγεννιάτικη αγορά, πολλά δώρα και πολλές εκπλήξεις. 
 
Όλες οι αναγκαίες δαπάνες, οι οποίες παρουσιάστηκαν και 
επεξηγήθηκαν από τον κ. Δημήτρη Ιεροδιακόνου, θα καλυφθούν από τον 
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Προϋπολογισμό του Δήμου Αθηένου – Β’ εξάμηνο, στον οποίο έχει 
συμπεριληφθεί κονδύλι ύψους €15.000. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  

 
Απόφαση 1: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα έδωσε 

καλυπτική έγκριση για τη διενέργεια  όλων των 
αναγκαίων εξόδων σε σχέση με τη διοργάνωση της 
Χριστουγεννιάτικης εκδήλωσης «Λεωφόρος των 
Ευχών» από τον Προϋπολογισμό Β΄ Εξαμήνου 2024. 

 
 β) Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε σε προηγούμενη συζήτηση σε σχέση με την 
αγορά νέου πρόσθετου χριστουγεννιάτικου διάκοσμου και δήλωσε ότι 
πρόκειται για παρεξήγηση που είχε ως αποτέλεσμα την παραγγελία 
στολισμού συνολικής αξίας €15.000, ο οποίος επιστράφηκε στον 
προμηθευτή έπειτα από δικές του οδηγίες.  
 
Εν κατακλείδι, ο Δήμαρχος ανέφερε ότι μέρος του εξοπλισμού, κόστους 
πέραν των €4,000, τελικά παραλήφθηκε και έχει ήδη τοποθετηθεί στην 
Κεντρική Πλατεία Εκκλησιών και αλλού. 
 
Ο Δήμαρχος, ενόψει των πιο πάνω, ζήτησε από τα μέλη όπως για 
αντίστοιχες ενέργειες γίνεται έγκαιρα συντονισμός, συζήτηση και λήψη 
απόφασης από το ίδιο το Δημοτικό Συμβούλιο και με σκοπό την αυστηρή 
τήρηση των διαδικασιών σε σχέση με την αναγκαία εκ του νόμου ζήτηση 
προσφορών. 
 
Ο Δήμαρχος κάλεσε τα μέλη, λαμβάνοντας υπόψη τις περιορισμένες 
οικονομικές δυνατότητες του νέου Δήμου Αθηένου, να ενεργούν με 
σύνεση.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου αναφέρθηκε στο θέμα διευκρινίζοντας ότι είναι 
κοινός στόχος όλων η Αθηένου να είναι όμορφα στολισμένη κατά τη 
χριστουγεννιάτικη εορταστική περίοδο, εντούτοις είναι γεγονός ότι με τη 
μείωση της κρατικής χορηγίας χρειάζεται να τεθούν προτεραιότητες και 
να βρούμε υπαλλακτικές λύσεις. Η σταδιακή ενίσχυση του 
χριστουγεννιάτικου διακόσμου υπό τις περιστάσεις συστήνεται, στο 
πλαίσιο των περιορισμένων οικονομικών πόρων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα έδωσε καλυπτική έγκριση για τον 
χριστουγεννιάτικο διάκοσμο που αγοράστηκε και την 
εξόφληση όλων των εξόδων που έγιναν  από τον 
Προϋπολογισμό Β΄ Εξαμήνου 2024, ύψους €15,000. 

 
 
 



Σελίδα 42 από 50 

 
 
 
 
 
 
 
42) Αρ. Θέματος 131/2024. 
 
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης για συγκεκριμένο έργο, σε 

σχέση με τη διάθεση ποσού €4.000 που προτίθεται η 
οικογένεια του μακαριστού Χρίστου Χατζηγιαννακού να 
διαθέσει προς όφελος του Δήμου Αθηένου και 
συγκεκριμένα για τη δημιουργία συγκεκριμενου έργου εις 
μνήμη του. 

 
Το πιο πάνω θέμα δεν εξετάστηκε και παραπέμφθηκε για συζήτηση και 
λήψη τελικής απόφασης στην επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου. Ο Δήμαρχος κάλεσε τα μέλη να είναι έτοιμα για συζήτηση 
στην επόμενη συνεδρίαση, αφού η οικογένεια περιμένει απάντηση. 
 
 
 
43) Αρ. Θέματος 132/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

τον καθαρισμό του τεμαχίου αρ.ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ , Φ./Σχ.: 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στην οδό ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ιδιοκτησίας των 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ.   

 
Το μέλος κ. Κούλλης Αντωνίου για προσωπικούς λόγους, ζήτησε όπως 
απέχει από τη συζήτηση και τη λήψη απόφασης επί του θέματος και το 
Δημοτικό Συμβούλιο έκανε αποδεκτό το αίτημά του. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη για 
την οχληρή κατάσταση που παρουσιάζει η ακατοίκητη οικία και η αυλή 
στο τεμάχιο με αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ , Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ , στην οδό ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
ιδιοκτησίας των ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 
 
Η Υπηρεσία του Δήμου απέστειλε στους ιδιοκτήτες σχετική 
προειδοποίηση για καθαρισμό του τεμαχίου στα πλαίσια των εργασιών  
καθαρισμού των χωραφιών / τεμαχίων γης/ οικοπέδων με συνεργείο που 
συνεργάζεται ο Δήμος την καλοκαιρινή περίοδο. Σε απάντησή τους οι 
ιδιοκτήτες εξουσιοδότησαν τον Δήμο όπως προβεί στον καθαρισμό του 
τεμαχίου κατόπιν συνεννόησης για χειρισμούς παράδοσης του κλειδιού 
του περίκλειστου τεμαχίου, αλλά και για την χρέωση που θα απαιτηθεί 
για ολοκλήρωση της καθαριότητας.  
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Έγιναν ενέργειες και προσπάθειες συνεννόησης της Υπηρεσίας του 
Δήμου και του Επιστάτη του Δήμου με την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, αλλά η υπόθεση 
δεν προχώρησε από πλευράς των ιδιοκτητών και υπάρχουν παράπονα 
οχληρίας από περιοίκους. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Το μέλος κ. Πανίκος Κουρσάρης εισηγήθηκε όπως στις περιπτώσεις που 
οι ιδιοκτήτες τεμαχίων δεν συμμορφώνονται στις επανειλημμένες 
υποδείξεις του Δήμου Αθηένου, να ζητείται η παρέμβαση του 
Υγειονομείου Λάρνακας.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε την 

ετοιμασία και αποστολή γραπτής προσωπικής 
επιστολής στους ιδιοκτήτες ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για τον καθαρισμό του 
τεμαχίου με αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ , 
στην οδό ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ με τελική προθεσμία 
συμμόρφωσης δεκαπέντε ημερών. Σε περίπτωση μη 
συμμόρφωσης, το θέμα να επανέλθει σε επόμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου για λήψη 
άλλων μέτρων.  

 
 

  
44) Αρ. Θέματος 133/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

την επιστολή του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με ημερομηνία 
παραλαβής 22/11/2024, για προβλήματα με τη σύναψη 
Συμφωνίας με το πρώην Κοινοτικό Συμβούλιο Αβδελλερού 
και την ενοικίαση υποστατικού στην οδό Πανάρετου. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στο 
περιεχόμενο της επιστολής του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με ημερομηνία 
παραλαβής 22/11/2024, σε σχέση με τα προβλήματα που προκύπτουν 
από τη σύναψη Συμφωνίας με το πρώην Κοινοτικό Συμβούλιο 
Αβδελλερού και την ενοικίαση υποστατικού στην οδό Πανάρετου.  
 
Ο Δήμαρχος επίσης αναφέρθηκε στην Έκθεση του Αντιδήμαρχου 
Αβδελλερού επί του θέματος.  
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Η αναφερόμενη επιστολή και η Έκθεση του Αντιδημάρχου Αβδελλερού 
παρουσιάζουν ευνόητο περιεχόμενο και αντίγραφο τους αποστάληκε στα 
μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου για δική τους ενημέρωση και μελέτη.   
 
Ο Δήμαρχος παρουσίασε το θέμα ως πάρα πολύ σοβαρό καθώς τα 
προβλήματα που προκαλούνται από την παραβατική συμπεριφορά 
ανήλικου χρίζουν άμεσης αντιμετώπισης. Για το θέμα έχει ενημερωθεί η 
Κοινωνική Λειτουργός της Γειτονιάς και η περίπτωση θα εξεταστεί με 
προτεραιότητα.  
 
Το θέμα θα παρακολουθείται και το Δημοτικό Συμβούλιο θα 
ενημερώνεται για όλες τις εξελίξεις.  

 
 
 

45) Αρ. Θέματος 134/2024. 
 
Θέμα: α) Συζήτηση και λήψη απόφασης για ενδεχόμενη 

παράταση στην τελευταία ημερομηνία πληρωμής των 
τιμολογίων του Δήμου Αθηένου, σε σχέση με την επιβολή 
φορολογιών για το έτος 2024. 
β) Συζήτηση και καλυπτική έγκριση για την τελευταία 
ημερομηνία πληρωμής των τιμολογίων για το Δημοτικό 
Διαμέρισμα Αβδελλερού στις 31/1/2025, σε σχέση με την 
καθυστερημένη επιβολή φορολογιών για το έτος 2024. 

 
α) Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε να δοθεί πρόσθετη παράταση ενός μήνα στην 
τελευταία ημερομηνία πληρωμής των φορολογιών για το έτος 2024, 
δηλαδή αντί την 31η Δεκεμβρίου 2024, να γίνει την 31η Ιανουαρίου 2025.  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα έκανε 

αποδεκτή την εισήγηση του Δημάρχου σε σχέση με την 
παράταση ενός μήνα στην τελευταία ημερομηνία 
πληρωμής των φορολογιών που έκδωσε ο Δήμος για 
το έτος 2024, δηλαδή αντί την 31η Δεκεμβρίου 2024, να 
γίνει την 31η Ιανουαρίου 2025. Η επιβάρυνση θα τεθεί 
αυτόματα από το σύστημα Ylatis, από την 1η 
Φεβρουαρίου 2025. Σχετική ανακοίνωση θα αναρτηθεί 
στην ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου και θα 
σταλεί μήνυμα sms στα κινητά των δημοτών και των  
ετεροδημοτών. 

 
β) Ο Δήμαρχος ενόψει της καθυστέρησης έκδοσης τιμολογίων για τέλη 
φορολογιών του έτους 2024 για το δημοτικό διαμέρισμα Αβδελλερού, 
εισηγήθηκε όπως η τελευταία ημερομηνία πληρωμής οριστεί η 31η 
Ιανουαρίου 2025, για να δοθεί εύλογο διάστημα ανταπόκρισης.  
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Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα έκανε αποδεκτή την 
εισήγηση του Δημάρχου σε σχέση με την τελευταία 
ημερομηνία πληρωμής των φορολογιών που έκδωσε ο 
Δήμος για το έτος 2024 για το δημοτικό διαμέρισμα 
Αβδελλερού, δηλαδή την 31η Ιανουαρίου 2025. Η 
επιβάρυνση θα τεθεί αυτόματα από το σύστημα Ylatis, 
από την 1η Φεβρουαρίου 2025. Σχετική ανακοίνωση θα 
αναρτηθεί στην ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου 
και θα σταλεί μήνυμα sms στα κινητά των κατοίκων 
Αβδελλερού.  

 
 
 
46) Αρ. Θέματος 135/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση και λήψη καλυπτικής απόφασης σε σχέση με 

την επιστολή ημερομηνίας 24/9/2024 από την Εταιρεία 
Ανδρέα Καϊλά & & Υιοί Λτδ,  με θέμα «Οφειλόμενες 
κτηματικές φορολογίες και έγκριση ποσού διαγραφής 
επιβαρύνσεων». 

 
Το μέλος κ. Αντρέας Καϊλάς αυτοεξαιρέθηκε από τη συζήτηση και λήψη 
απόφασης επί του θέματος.  
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, εξήγησε στα μέλη ότι η 
Εταιρεία “Ανδρέα Καϊλά & Υιοί Λτδ” παρουσίαζε εκκρεμούσες οφειλές για 
δημοτικά τέλη ακίνητης ιδιοκτησίας που σχετίζονται με τεμάχια που 
εμπίπτουν σε λευκή ζώνη, κάτι το οποίο τους περιορίζει από τη 
δυνατότητα να τα αξιοποιήσουν. 
 
Ο Δήμαρχος διευκρίνισε ότι παρόλο που τα τεμάχια εμπίπτουν σε λευκή 
ζώνη και δεν μπορούν να αξιοποιηθούν, παρουσιάζουν αξία εκτίμησης 
από πλευράς του Τμήματος Κτηματολογίου, οπότε για σκοπούς χρέωσης 
τελών ακίνητης ιδιοκτησίας  τα εν λόγω τεμάχια δικαιολογούν την επιβολή 
χρέωσης από πλευράς του Δήμου. 
 
Το θέμα απασχόλησε παρόμοια συνεδρίαση του Επαρχιακού 
Οργανισμού Αυτοδιοίκησης Λάρνακας, με απόφαση τη διαγραφή των 
αποχετευτικών τελών  για τα συγκεκριμένα τεμάχια, λόγω του ότι 
εμπίπτουν σε λευκή ζώνη.  
 
 
Λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, ο Δήμαρχος ανέφερε ότι λόγω 
μεταβιβάσεων της Εταιρείας “Ανδρέα Καϊλά & & Υιοί Λτδ”, ζητήθηκε η 
εξόφληση των φορολογιών, αλλά υπό την αίρεση της έγκρισης του 
Δημοτικού Συμβουλίου, να διαγραφούν οι επιβαρύνσεις  συνολικού 
ύψους €560,23, αφού η μη πληρωμή των φόρων ήταν της λευκής ζώνης. 
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Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα έδωσε καλυπτική 

έγκριση στο αίτημα της Εταιρείας “Ανδρέα Καϊλά & Υιοί 
Λτδ”, για διαγραφή των επιβαρύνσεων στα τέλη 
ακίνητης ιδιοκτησίας τεμαχίων που βρίσκονται  στη 
λευκή ζώνη, αφού αυτό κρίνεται δικαιολογημένο, 
συνολικού ύψους €560,23. 

 
 
 
47) Αρ. Θέματος 136/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

την επιστολή των ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
ημερομηνίας 3/12/2024 με θέμα «Φορολογία σκυβάλων και 
άδεια λειτουργίας καφενείου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη για την 
απόφαση που έλαβε το Δημοτικό Συμβούλιο στην προηγούμενη 
συνεδρίασή του ημερομηνίας 24/10/2024, η οποία παρουσιάζεται 
αυτούσια πιο κάτω:  
 

Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα και ειδικά 
αποφάσισε τη διαγραφή όλων των 
ανεξόφλητων ποσών που εκκρεμούν σε 
σχέση με χρεώσεις φορολογιών (σκύβαλα 
και δικαιώματα άδειας λειτουργίας) μέχρι και 
το 2024, για τα καφενεία που διατηρούν οι 
πιο κάτω φορείς και επιπρόσθετα ομόφωνα 
αποφάσισε τη διαγραφή τους από το 
φορολογικό μητρώο του Δήμου Αθηένου, ως   
ένδειξη οικονομικής τους στήριξης από 
πλευράς του Δήμου. 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΟΘΕΛΛΟΣ" – ΟΙΚΗΜΑ 
- ΓΕΩΡΓΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΡΕΑ" 
- ΛΑΪΚΕΣ ΟΡΓΑΝΩΣΕΙΣ ΑΘΗΕΝΟΥ - ΚΑΦΕΝΕΙΟ ΠΕΟ 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΓΟΛΓΟΙ" 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΠΡΟΟΔΟΣ" 

 

Ο Δήμαρχος εξήγησε στα μέλη ότι όπως προκύπτει από το περιεχόμενο 
της επιστολής που παραλήφθηκε στις 3/12/2024 από τις ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με θέμα «Φορολογία σκυβάλων και άδεια λειτουργίας 
καφενείου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ», αντίγραφο της οποίας αποστάληκε στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη, ζητούν να εφαρμοστεί 
και να ισχύσει η ίδια απόφαση και για το καφενείο “ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ”, που 
υπολειτουργεί ως παραδοσιακή οικογενειακή επιχείρηση.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
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Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε τα πιο 

πάνω, ομόφωνα ειδικά αποφάσισε για το έτος 2024, 
τόσο για το καφενείο “ ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ” όσο και για το 
καφενείο «ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ» που βρίσκεται στην Πλατεία 
Εκκλησιών υπό τη διεύθυνση της οικογένειας 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, τη διαγραφή των χρεώσεων για  τις 
φορολογίες σκυβάλων και δικαιώματα άδειας 
λειτουργίας, λόγω του ότι τα παραδοσιακά αυτά 
οικογενειακά καφενεία, υπολειτουργούν.  
Το Δημοτικό Συμβούλιο επίσης ομόφωνα αποφάσισε 
όπως αντικαταστήσει την απόφαση που έλαβε κατά την 
προηγούμενη συνεδρίασή του στις 24/10/2024 για 
διαγραφή όλων των καφενείων από το φορολογικό 
μητρώο του Δήμου Αθηένου. Το θέμα αυτό να 
επανέλθει εκ νέου για συζήτηση και λήψη απόφασης 
στο Δημοτικό Συμβούλιο όταν θα προκύψει η εξέταση 
του θέματος ετοιμασίας του φορολογικού καταλόγου 
για το έτος 2025. Οι διαγραφές που έχουν αποφασιτεί 
θα ισχύσουν μόνο για το 2024. 

 
 
 

48) Αρ. Θέματος 137/2024. 
 
Θέμα:  Εξέταση ενστάσεων για τα τέλη σκυβάλων. 
 
α. Ο Δήμαρχος παρουσίασε για καλυπτική έγκριση την κάθε ένσταση 
ξεχωριστά σε σχέση με τα τέλη σκυβάλων και τις επεξήγησε λεπτομερώς. 
 
Υπενθυμίζεται ότι σύμφωνα με απόφαση που έλαβε το Δημοτικό 
Συμβούλιο στις 24/10/2024, οι ενστάσεις  που υποβλήθηκαν για τα τέλη 
σκυβάλων και για τις οποίες κατατέθηκαν τα απαραίτητα δικαιολογητικά/ 
έγγραφα και είναι ξεκάθαρο ότι εμπίπτουν στις ειδικές κατηγορίες 
τιμολόγησης στη βάση της κοινωνικής πολιτικής που το Δημοτικό 
Συμβούλιο έχει ήδη αποφασίσει, εξετάστηκαν απ’ ευθείας από τον 
Δήμαρχο και παρουσιάζονται μόνον για καλυπτική έγκριση.  
 
Σχετικός πίνακας με όλες τις λεπτομέρειες, ως επίσης και με την 
καλυπτική απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για κάθε ένσταση 
ξεχωριστά, παρουσιάζεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 137.1/2024 και αποτελεί 
αναπόσπαστο μέρος των πρακτικών.  
 
β. Ο Δήμαρχος παρουσίασε για έγκριση την κάθε ένσταση ξεχωριστά σε 
σχέση με τα τέλη σκυβάλων και τις επεξήγησε λεπτομερώς.  
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Σχετικός πίνακας με όλες τις λεπτομέρειες, ως επίσης και με την 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για κάθε ένσταση ξεχωριστά, 
παρουσιάζεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 137.2/2024 και αποτελεί 
αναπόσπαστο μέρος των πρακτικών.  

 
 
 
49) Αρ. Θέματος 138/2024. 
 
Θέμα: Καθορισμός επόμενης συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου Αθηένου. 
 

Η επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ορίστηκε να 
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 13/1/2025 και ώρα 7:00μ.μ. 

 
 
50) Αρ. Θέματος 139/2024. 
 
Θέμα:  Διάφορα.  
 
139.1/2024:  Ενημέρωση σε σχέση με την προώθηση της 

διαδικασίας προκήρυξης της μιας (1) θέσης Βοηθού 
Γραμματειακού Λειτουργού Α2-5-7 και μιας (1) θέσης 
Δημοτικού Μηχανικού Α9-11-12. 

 
Το πιο πάνω θέμα είναι σχετικό με τον αρ. θέματος 73/2024 που 
εξετάστηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
ημερομηνίας 15/10/2024.  
 
Η Δημοτικός Γραμματέας, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε 
τα μέλη ότι στις 5/12/2024 έλαβε απαντητικό ηλεκτρονικό μήνυμα από το 
Ανοικτό Πανεπιστήμιο Κύπρου για συνεργασία με τον Δήμο Αθηένου για 
σκοπούς ετοιμασίας των ερωτήσεων για τις προφορικές εξετάσεις που 
θα διεξαχθούν για τη μία θέση του  Δημοτικού Μηχανικού και τη γραπτή 
εξέταση που θα διεξαχθεί για τη μία θέση Βοηθού Γραμματειακού 
Λειτουργού. 
 
Για τις προφορικές εξετάσεις του Δημοτικού Μηχανικού το Ανοικτό 
Πανεπιστήμιο Κύπρου θα χρησιμοποιήσει δύο θεματοθέτες για να 
καλύψει τις πέντε ερωτήσεις επί του αντικειμένου και τις άλλες πέντε 
ερωτήσεις που θα αφορούν στις διοικητικές και επικοινωνιακές δεξιότητες 
των υποψηφίων και στα προσωπικά χαρακτηριστικά.  
  
Το κόστος για κάθε μέρα προφορικής συνέντευξης ανέρχεται στο ποσό 
των €750 συν ΦΠΑ.  
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Αναφορικά με την κενή θέση Βοηθού Γραμματειακού Λειτουργού, το 
κόστος διοργάνωσης των γραπτών εξετάσεων για 15 υποψηφίους, θα 
ανέρχεται στο ποσό των €2.300 συν ΦΠΑ. Ο κάθε επιπλέον υποψήφιος 
θα έχει επιπλέον χρέωση €50. 
 
Ο ορισμός της ημερομηνίας διεξαγωγής των γραπτών εξετάσεων θα 
ορισθεί μετά την απόφαση που θα λάβει το Δημοτικό Συμβούλιο. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

τη συνεργασία με το Ανοικτό Πανεπιστήμιο Κύπρου για 
τη διεκπεραίωση όλων των αναγκαίων διαδικασιών 
που θα απαιτηθούν για την πραγματοποίηση της 
προφορικής αξιολόγησης των υποψηφίων σε σχέση με 
την πλήρωση μίας θέσης Δημοτικού Μηχανικού, καθώς 
και των γραπτών εξετάσεων για την πλήρωση μίας 
θέσης Βοηθού Γραμματειακού Λειτουργού, για το 
ανάλογο συνολικό κόστος που θα απαιτηθεί ως 
περιγράφεται ανωτέρω. 

 
 
139.2/2024: Συμμετοχή του Δήμου Αθηένου στο πρόγραμμα EU 

Adaptation Strategy και πραγματοποίηση διαδικτυακής 
συνάντησης. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
ο Δήμος Αθηένου έχει πρόσφατα λάβει έγκριση συμμετοχής στο 
ευρωπαϊκό πρόγραμμα EU Climate Adaptation (Κλιματική Προσαρμογή 
στην Ε.Ε.). 
 
Το εν λόγω πρόγραμμα σχετίζεται με επιπτώσεις της κλιματικής αλλαγής 
και αποσκοπεί στην παροχή αξιόπιστων δεδομένων και εργαλείων 
εκτίμησης κινδύνου, για την ενίσχυση της διεθνούς συνεργασίας και στην 
ανθεκτικότητα της κλιματικής αλλαγής. 
 
Ο Δήμαρχος κάλεσε τα μέλη που ενδιαφέρονται να συμμετέχουν εκ 
μέρους του Δήμου Αθηένου στο πρόγραμμα και σε διαδικτυακή 
συνάντηση που θα πραγματοποιηθεί προσεχώς. Λεπτομέρειες θα 
κοινοποιηθούν στους ενδιαφερόμενους. 
 
Το ενδιαφέρον τους για συμμετοχή δήλωσαν οι κύριοι Πανίκος 
Κουρσάρης, Δημήτρης Κουζαπάς, Μιχάλης Στυλιανίδης και Λευτέρης 
Κόλοκος. 
 
Ο Δήμαρχος ανέλαβε να κοινοποιήσει στα μέλη που θα συμμετέχουν, τον 
σχετικό σύνδεσμο και ενημερωτικό υλικό για το πρόγραμμα.  
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139.3/2024: Ενημέρωση σε σχέση με τη συνάντηση Δημάρχων  και 

εκπροσώπων της Πρεσβείας της Σλοβακίας και τ/κ 
κομμάτων  στο Λήδρα Πάλας.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε σε συνάντηση 
που πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 5/12/2024, κοντά στο Λήδρα 
Πάλας, στη νεκρή ζώνη, στην παρουσία εκπροσώπων ελληνοκυπριακών 
και τουρκοκυπριακών πολιτικών κομμάτων και τοπικών αρχών από τις 
δύο πλευρές, υπό την αιγίδα της Πρεσβείας της Σλοβακίας. 
 
Σκοπός της συνάντησης ήταν η προώθηση των προσπαθειών για 
άνοιγμα νέων οδοφραγμάτων στη Λευκωσία, την περιοχή Αθηένου-
Λουρουτζίνας και τα Κόκκινα. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση.  
 
 

 
Υπ. …………..…………………… 

Κυριάκος Καρεκλάς  
Δήμαρχος Αθηένου 
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